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Van Nieuwenhoven Mobility:
Mobiliteitscentrum van de Toekomst
Autobedrijf van Nieuwenhoven en Green2Go Electric Mobility gaan in de toekomst 
hun krachten bundelen en worden samen ‘Van Nieuwenhoven Mobility’.

Autobedrijf van Nieuwenhoven is al vijftig jaar hét vertrouwd autobedrijf in de regio voor verkoop en onderhoud van 
nieuwe en gebruikte personen- en bedrijfswagens. Ruim tien jaar geleden kwam daar Green2Go Electric Mobility bij; 
de specialist op het gebied van e-bikes en e-scooters. Deze twee bedrijven worden in de toekomst samengevoegd 
tot ‘Van Nieuwenhoven Mobility’; voor elk vervoer vindt u hier de oplossing die bij u past.

Van Nieuwenhoven Mobility; voor duurzame en totale mobiliteit
(verkoop - verzekeringen - onderhoud - leasing - reparaties - APK)

Ben jij op zoek naar een nieuwe 
uitdaging? Wij zijn op zoek naar 
gemotiveerde collega’s!
Ben jij geïnteresseerd in ons vak, 
stuur vrijblijvend een e-mail naar 
informatie@vandeursen-uitvaart.nl



Door Maarten Prinsen

De liefde voor details
Er was eens…
“Toen ik als kleine jongen voor het eerst met school naar de Efteling ging, 
bestond alleen het sprookjesbos, een speeltuin en een zwembad. Toch vond 
ik het een magische plek, waar nostalgische en oer-Hollandse gezelligheid de 
boventoon voerde”, trapt Antonio Bruijnaers ons gesprek af. “De liefde voor 
details en het authentieke handwerk spraken tot mijn verbeelding.” Voor zijn 
15e verjaardag kreeg de inmiddels 60-jarige Weertenaar een kaart van zijn 
tante, met daarop een tekening van Anton Pieck en dat wakkerde de ontstane 
liefde nog verder aan.
“Ik besloot om ansichtkaarten te gaan verzamelen. Zowel van Anton Pieck 
als van de Efteling zelf, ook al zijn ze natuurlijk onlosmakelijk met elkaar 
verbonden. Het heeft vervolgens een hele tijd geduurd voordat ik echt 
helemaal in de ban raakte van de Efteling en me met het zelf maken van 
spullen ben gaan bezighouden.”

Handige handen
Antonio was vroeger geen groot fan van de schoolbanken, maar des te meer 
van het werken met zijn handen. “Ik knutselde graag, heb les gehad in 
boetseren en ben timmerman van beroep. Op een goede dag, zo’n 12 jaar 
geleden, zagen mijn vrouw en ik een kast bij de kringloop staan die me maar 
niet losliet. Ik ben wel drie keer gaan kijken, voordat ik de knoop eindelijk heb 

Het nieuwe schooljaar staat voor de deur en daarmee natuurlijk ook de schoolreisjes. Al sinds jaar en dag is de Efteling dé bestemming bij 
uitstek voor busladingen uitgelaten kinderen. En dat terwijl je voor de typische sprookjesachtige sfeer helemaal niet ver hoeft te gaan…

doorgehakt”, lacht hij. “In gedachten had ik al een beeld van wat ik er precies 
mee wilde.” Zo gezegd, zo gedaan en Antonio begon met het opschuren en 
schilderen van de kast. Met een beamer projecteerde hij er het tafereel van 
de wolf en de zeven geitjes op en schilderde dit vervolgens over. Dit was 
het begin van een vurige passie die tot op de dag van vandaag hevig brandt: 
“Eenmaal klaar met de kast ben ik aan de slag gegaan met het namaken van 
meubels en andere dingen uit verschillende Eftelingsprookjes en daar ben ik 
eigenlijk nooit meer mee opgehouden”, bekent hij vrolijk.

Antonio besteedt dan ook het merendeel van zijn vrije tijd aan het namaken 
van zaken uit de Efteling. 
“Dat is een heel proces”, legt hij uit. “Het begint met het maken en online 
opzoeken van zoveel mogelijk referentiefoto’s van het object. De details 
moeten namelijk kloppen!” Dan gaat Antonio aan de slag met het uittekenen 
van zijn ontwerp en vervolgens is hij zowat elke avond bezig met het bewerken 
van hout, het snijden van PIR-schuim, het boetseren en minutieus beschilderen 
van de kleinste details. “Alles gebeurt op gevoel, want exacte afmetingen 
zijn nergens te vinden. Dat soort zaken worden logischerwijze niet met het 
grote publiek gedeeld.” Voor zijn werk hergebruikt Antonio vaak materiaal. 
“Tegenwoordig gooien mensen veel weg. Tussen deze spullen zitten altijd wel 
onderdelen waar ik nog wat mee kan. Ook dat is voor mij de romantiek van de 
Efteling: schoonheid ontstaan uit eenvoud.”

talenttalent

Eigen huis en (sprookjes)tuin
“We gaan elk jaar enkele dagen naar de Efteling. Ik vind het heerlijk om 
in het sprookjesbos rond te lopen of om alles rustig vanaf een bankje te 
observeren. De details en de liefde waarmee de bouwwerken gemaakt zijn, 
zorgen ervoor dat ik de buitenwereld vergeet. Het brengt me een heerlijke 
innerlijke rust, die ik ook ervaar wanneer ik bezig ben met het werken aan 
mijn eigen creaties”, mijmert Antonio.
Van de typische paddenstoelen uit het Sprookjesbos tot aan het hoofd van de 
heks van Hans en Grietje en de (werkende) klok uit de wolf en de zeven geitjes, 
ze zijn inmiddels allemaal terug te vinden bij Antonio en zijn echtgenote 
Anita. Zij steunt hem volledig in zijn hobby. Langzamerhand hebben ze van 
hun huis en tuin een kleine dependance van de Efteling gemaakt en dit is niet 

onopgemerkt gebleven. “Het gebeurt regelmatig dat mensen me vragen of ze 
een keer een kijkje mogen komen nemen. Dat vind ik een hele eer. De blije 
gezichten en de verwondering van mensen vind ik prachtig. Zo geef ik toch 
een stukje van mijn eigen liefde voor het park door aan anderen!”

Nieuwsgierig geworden naar het werk van Antonio of liefhebber van de Efteling? 
Neem gerust eens een kijkje op zijn Facebookpagina “Efteling Diverse”. Hier 
worden foto’s en filmpjes gedeeld, tips uitgewisseld over het maken van eigen 
Eftelingcreaties en natuurlijk worden de laatste nieuwtjes met betrekking tot 
het bekendste pretpark van ons land besproken.
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Maddy Hermans 
           slaat een brug tussen tegenpolen

Wars van de Westerse tunnelvisie en overtuigd van de positieve werking van 
de Chinese Geneeskunde, behandelt ze een grote Weerter cliëntenkring binnen 
haar eigen praktijk. Dat de belangstelling voor deze Oosterse behandelingen 
groeit, begrijpt Maddy Hermans (49) heel goed.

Door Maartje Derkx

Het onbegrepen kind
´Mijn moeder schudde vroeger weleens lachend 
haar hoofd,´ zegt Maddy. `Het observeren van 
het gedrag van mensen en het oppikken van sig-
nalen van hun mentale welzijn is iets wat mij al 
vroeg eigen was. Als ik mijn bevindingen deelde 
met mijn ouders, werd daar wat onwennig op 
gereageerd. Dat is vast te wijten aan de tijd 
waarin we leefden en de generatie die daar des-
tijds nauwelijks voor openstond. En hoewel ik 
in een liefdevol nest ben grootgebracht, voelde 
dat soms best weleens eenzaam aan. ´

Maddy was altijd al een mensenmens. Graag 
onder de mensen en klaarstaan voor de ander, 
met daarnaast een grote behoefte om iets po-
sitiefs bij te dragen. Toen haar vriendinnen 
na de middelbare school Verpleegkunde gin-
gen studeren, vond ze dat eigenlijk ook een 
prima plan. Ze schopte het zelfs tot Intensive 
Care verpleegkundige.
 
`Daar op de IC zag ik hoe belangrijk het is om 
naast het lichamelijke aspect, ook het emotio-
nele stuk van de mens aandacht te geven. Een 
praatje maken, er écht voor iemand zijn, was 
van net zo´n groot belang als de medicijnen die 
men kreeg.´ 

De switch
Als Maddy ruim vijfentwintig jaar werkzaam is als 
verpleegkundige, wordt ze zelf ziek. Door spier-
reuma wordt het steeds moeilijker om het zware 
fysieke werk dat het vak van haar vergt, uit te 
voeren.´Het leven vroeg me anders te kiezen,´ 

Gevoel van veiligheid
Maddy is op de eerste plaats geïnteresseerd in 
het verhaal van haar cliënten, en maakt in zo´n 
eerste gesprek contact op zielsniveau, zodat ze 
dan al deels kan voelen wat er speelt. Daarbij 
besteedt ze veel aandacht aan het stellen van 
de diagnose. Naast het verhaal en de inzet van 
haar intuïtie zoekt Maddy naar aanvullende in-
formatie via de pols en tongdiagnose. Vervol-
gens stelt ze een behandelplan op met daarin 
de behandelmethoden die de blokkades gaan 
opheffen en de balans herstellen. ‘Ik hoor vaak 
van cliënten dat ze zich op hun gemak voelen 
bij mij en dat gevoel van comfort en veiligheid 

vertelt Maddy. Het leek erop of ik gestuurd werd 
het werk te gaan doen dat ik nu doe.
Op het moment dat de dochter van Maddy als 
baby longproblemen krijgt, ziet ze dat zij door 
reguliere zorg niet beter wordt. Maddy besluit de 
oplossing in de alternatieve hoek te zoeken. Als 
haar dochter daar aanzienlijk van opknapt is de 
belangstelling voor de alternatieve geneeswijze 
voorgoed gewekt. 

Specialisatie
Traditionele Chinese Geneeskunde heeft een ho-
listische benadering. Dat betekent dat lichaam 
en geest als één geheel worden gezien: alle 
processen zijn met elkaar verbonden. De ana-
tomische, fysiologische en vooral de emotionele 
gemoedstoestand moeten in harmonie samen-
werken. Wanneer er een disbalans ontstaat in 
dit systeem, uit zich dat in een ziektepatroon.

´Als therapeut is mijn doel de totale gezond-
heidstoestand van mijn cliënten weer in balans 
te brengen. Ik maak daarbij gebruik van ver-
schillende behandelingen zoals acupunctuur, 
Chinese Kruidentherapie moxa en guasha. De 
kruidengeneeskunde is een van de belangrijkste 
pijlers in de traditionele geneeskunde omdat in 
deze tijd steeds meer ´leegte-beelden´ voorko-
men, kunnen kruiden een belangrijke aanvulling 
zijn op acupunctuur.

In mijn praktijk behandel ik diverse (lichame-
lijke) klachten, waarbij ik me de laatste jaren 
gespecialiseerd heb in de behandeling van gy-
naecologische klachten zoals menstruatieklach-
ten, menopauzeklachten, vaginale klachten, 
(goedaardige) borstklachten en infertiliteit. Met 
grote regelmaat melden vrouwen zich die bij-
voorbeeld bezig zijn met hun laatste ivf-poging 
en na enkele behandelingen in mijn praktijk bin-
nen afzienbare tijd zwanger worden.´ 

Een brug slaan tussen tegenpolen
Als een cliënt binnen de reguliere zorg niet 
geholpen kan worden, kan de Chinese Genees-
kunde vaak de klachten in verband brengen 
met aandoeningen die niet eerder aan het licht 
kwamen. Hoezeer Maddy ook overtuigd is van 
de positieve werking van Chinese Geneeskunde, 
wil het niet zeggen dat ze de Westerse genees-
kunde de rug toekeert. `Hier in het Westen zijn 
we enorm goed in het uitvoeren van acute zorg 
en diagnostiek. En als mijn cliënt in mijn prak-
tijk bijvoorbeeld een te hoge bloeddruk of hart-
klachten heeft, zal ik diegene altijd naar zijn 
eigen huisarts sturen. Ik sla hierin graag de brug 
tussen de Westerse en Chinese Geneeskunde. Ik 
kijk naar waar iemand het meeste baat bij heeft. 
Mijn cliënten kunnen van de beste zorg op aan. 
En welke zorg dat is, zoek ik samen met mijn 
cliënt tot op de bodem uit, ten eerste uitgaande 
van de Traditionele Chinese Geneeskunde.´ 

staan binnen mijn praktijk hoog in het vaandel.´
Maddy staat in haar omgeving bekend als een 
strijdlustig type. Een jaguar, het rustige, laid-
back dier dat als het erop aankomt, over een 
enorme kracht en flink doorzettingsvermogen 
beschikt en recht op zijn doel afgaat. ‘Voor mijn 
cliënten ga ik dan ook door het vuur. Zij mogen 
van mij de allerhoogste kwaliteit verwachten.´ 

Doorontwikkelen
Maddy is leergierig en zit vol plannen. `Voor-
al als ik in complete rust verkeer, borrelen er 
ideeën op. Zo heb ik onlangs besloten om een 
boek te schrijven over de vijf elementen waar-
op de Traditionele Chinese Geneeskunde geba-

Geneeskunde samen onder één dak werken, ont-
staat er een mooie kruisbestuiving van kennis, 
kunnen we ons stevig doorontwikkelen en meer 
mensen helpen. Dat lijkt me waanzinnig.` 

Zoals het een echte jaguar betaamt, bijt ze zich 
vast in dit mooie project en vorderen de plannen 
gestaag.`Zodra ik de perfecte locatie heb gevon-
den, ga ik van start en is iedereen welkom!´ Aldus 
een enthousiaste Maddy.

Instagram: AcupunctuurWeert
Facebook: Acupunctuur Weert
E: info@maddyhermans.nl
I: www.maddyhermans.nl

seerd is. Het doel gaat zijn om de lezer met 
deze informatie in staat te stellen zichzelf thuis 
te behandelen.´

Maar dat is nog niet het enige doel voor de ko-
mende periode. `Mijn droom is om in Weert een 
Acupunctuur Centrum te gaan opzetten. Een 
broedplek voor acupuncturisten met elk hun 
eigen specialisatie. Er is veel vraag naar spe-
cialisten in de Chinese Geneeskunde.  Ik merk 
dat mensen ziekte niet willen onderdrukken met 
medicatie en verder willen kijken naar de oor-
zaak van hun klachten. Ze willen graag aan de 
slag met voeding, Chinese kruiden en acupunc-
tuur. Als experts op het gebied van de Chinese 
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September. De zomervakantie is voor-
bij. Leerlingen van de middelbare 
scholen fietsen weer met volle tas-
sen naar de diverse locaties. Voor de 
leerlingen en oud-leerlingen van het 
College is het een bijzondere maand. 
Op 23 september is er een grote reü-
nie omdat het (Bisschoppelijk) College 
maar liefst 375 jaar bestaat.

Vroeger zat het Bisschoppelijk College 
midden in de stad op de plek waar nu 
het Muntcomplex staat. In de jaren 
zestig van de vorige eeuw werd er een 
nieuwe school gebouwd, hoek Kazer-
nelaan-Nelissenhofweg. We fietsten 
toen soms drie keer per dag op en neer 
tussen de oudbouw en de nieuwbouw. 
‘School’ is eigenlijk een verkeerde be-
naming. Het was een volledige campus 
naar Amerikaans model.   

Precies zestig jaar geleden opende 
koningin Juliana de nieuwe school en 
het bijbehorende Openluchttheater. 
De school is inmiddels afgebroken 

maar openluchttheater de Lichten-
berg staat er nog. Het rijksmonument 
is wel dringend aan restauratie toe.
Op de luchtfoto uit 1964 zien we het 
openluchttheater met rechts op de 
voorgrond het voormalige zwembad, 
daarachter de tennisbanen met links 
de prachtige Mariakapel. Achter het 
openluchttheater zien we nog het dak 
van boerderij de Helmonder.
Er zijn veel verhalen te vertellen over 

Door Koos Neijnens i.s.m. Stadsgidsen Regio Weert • Reageren: info@stadsgidsenweert.nl • Bron: Beeldbank Gemeentearchief Weert 
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de Lichtenberg. Voor de Stadsgidsen 
reden genoeg om een speciale wande-
ling te ontwikkelen over en rond het 
complex. Daarbij wordt het theater 
bezocht maar ook de Mariakapel, de 
Boostenzalen en boerderij de Hel-
monder. Onderweg vertellen we niet 
alleen het verhaal van de gebouwen, 
maar ook anekdotes over markante 
leraren en leerlingen van het BC 
van toen. Wie kent ze nog: de Bums, 

Judas, Piemeltje, Schatje, de Pukkel 
en andere (priester)leraren? 

In het kader van de Open Monu-
mentendagen organiseren de Stads-
gidsen op zondag 10 september om 
14.00 u. een speciale Lichtenberg-
wandeling. Interesse? Meld je dan 
snel aan via info@stadsgidsenweert.nl
want het aantal deelnemers is
beperkt tot maximaal 50.

Studeren, 
cultuursnuiven, 

sporten en bidden.
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Altijd een ruim 
assortiment aan planten 

op voorraad.

Neem geen risico en 
plant nu jouw tuin aan in 

het najaar en voorkom 
verdroging 

in het voorjaar!

column

Mijn arm ligt gestrekt over het autodak. Mijn hand voelt de zengende hitte. Met één been sta ik in de auto en tuur over het 
schoolplein dat stilte voor de storm ademt. Vaders, moeders en hier en daar een oppas oma maken zich ieder op hun eigen manier op voor 
wat komen gaat. Alsof het gebouw over zijn nek gaat, golven er uit elke uit- en ingang hordes losgeslagen kinderen. In verschillende toonaarden klinkt 
er ´Fijne vakantie! ´́  en ´Tot over zes weken!’ Bij sommige leerkrachten kun je met een beetje fantasie de woorden ´Hier, je kind ,́ horen doorklinken. Mijn 
verfomfaaide, maar gelukkige kind overlaadt me met verhalen en een kilo papierwerk. ´Succeś , klinkt het van de knappe papa die mij zijn sexy knipoog 
gunt voordat hij zijn volgeladen bakfiets bestijgt.

Ik schuw een nieuw begin net zozeer als ik ernaar uitkijk. Overprikkeling en onderprikkeling vechten daarbij voortdurend om de boventoon. Werk ik, dan 
snak ik naar vakantie. Breekt die langverwachte vakantie aan, verlang ik naar ritme en structuur.
We luiden de vakantie in met een bezoek aan de ijssalon met zijn vijftig tinten ijs. Bij thuiskomst begeef ik me naar de, na tien ingepakte dozen, nog 
steeds volle woonkamer en blijf ik staan op de drempel.
´Wacht, even de camera aanzetten. ´ In mijn hand wrong de Maxi-Cosi met daarin mijn pasgeboren 
baby. J́a, kom maar binnen! ´ Ik stapte vol ongeloof de drempel over van het huis dat mijn man 
samen met mijn (schoon)ouders, oom en tante in enkele dagen tijd had omgetoverd tot een thuis. 
Achter mijn ogen brandden trotse kraamtranen. Naast mij stond een even verraste kraamhulp, 
die haar zoveelste onderkomen binnen dit kersverse gezin binnenstapte. Onze baby werd in 
Eindhoven geboren, alwaar we in ons Eindhovense huis de kraamhulp verwelkomden. Tijdens de 
sleuteloverdracht van ons Weerter huis nam ik haar een dagje mee naar mijn ouders en nu dan 
naar ons nieuwe huis. Nooit eerder in haar loopbaan had ze drie verschillende adressen aangedaan 
tijdens eenzelfde kraamweek. 

Ook al staat er een splinternieuw huis op ons te wachten, het valt me zwaar afscheid te moeten 
nemen van de Laarder pastorie waar zoveel herinneringen huizen. Vier voetjes zetten hier hun 
eerste stapjes. Ze trapten hun minifietsjes over de Laarderschans. We ontbeten in de speeltuin die 
als een verlengde van onze tuin diende. De tuin waarin we trouwden en we talloze avonden met 
ons gezinnetje vanaf de trampoline het oneindige wolkendek bestudeerden, gevuld met de mooiste 
figuren, speciaal voor ons gemaakt.

Ik lig gestrekt op de koude vloer. Mijn hand voelt de zengende hitte van het vele werk dat op me 
wacht. Met één been sta ik in mijn nieuwe leven en tuur ik over de toekomst die stilte voor de storm 
ademt. Vier voetjes rennen de kamer in en houden stil naast me, voordat ze bij me komen liggen. 
Met hun hoofdjes op mijn bonkende hart, verheugen we ons in stilte op ons nieuwe wolkendek. 
Gevuld met de mooiste figuren, speciaal voor ons gemaakt.

Maartje Derckx

Begin van het Einde
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eenhuisvertelt eenhuisvertelt

Nieuw multifunctioneel schoolgebouw   voor Altweerterheide:   
    “Over alles is nagedacht”

Het heeft ruim twee jaar geduurd vanaf de ontwerpfase in juni 2020 tot de 
opening in oktober vorig jaar. In de tussentijd konden de leerlingen terecht in 
een schoolgebouw op het Kazerneterrein in Weert. Het resultaat is bijzonder! 
Een super functioneel Kindcentrum in een ruim, licht en warm gebouw waar, bij 
het ontwerp en de bouw, werkelijk over alles is nagedacht. Naast de basisschool 
(voorheen St. Jozef) die al bestaat sinds 1930, zijn hier ook de Buiten Schoolse 
Opvang, de Peuterspeelzaal en het Kinderdagverblijf gevestigd. Organisaties die 
de ruimtes delen en daarin optimaal samenwerken. “Alles in het belang van het 
kind”, zo legt schoolleider Linda Kirkels- Janssen uit tijdens de rondleiding. “Het 
was een geweldige en intensieve periode, maar we hebben dit als team bedacht 
en gerealiseerd en daar zijn we super trots op. Een geweldige plek om te werken 
en les te geven voor ons maar vooral voor de kinderen van Altweerterheide en 
omgeving.”

Door Desiré KappertDoor Desiré Kappert

Met het oog op het multifunctionele gebruik door 
onder meer de BSO en de verenigingen van de Hei, 
is er centraal in het gebouw een zeer ruime hal 
ontworpen. Hier omheen liggen de klaslokalen en 
de andere ruimtes. Vanuit de hal gaat ook de trap 
naar boven voor de teamkamer en de kantoortjes. 
Onder de trap zijn extra bergruimtes en toiletten 
weggewerkt. Opvallend is de houten betimmering 
die in de hele school terugkomt. Functioneel voor 
de akoestiek en de sfeer.

Op de speelplaats is een WADI (groene waterafvoer) aangelegd, die het 
overtollige regenwater opvangt en afvoert. Sfeervol aangeplant biedt dit 
een natuurlijke en noodzakelijke invulling bij hevige neerslag. Aan de andere 
zijde van de school is een moestuin gemaakt waar de kinderen educatief 
mee bezig zijn. Opbrengst als radijs, sla, tomaten en bijvoorbeeld peultjes 
zijn uiteraard voor eigen gebruik. De moestuin wordt onderhouden door 
de kinderen en vrijwilligers uit het dorp. Rondom de perkjes met groente 
staan picknickbanken die ook gebruikt worden voor buitenlessen.

Het pand is hoog en heeft een grote luifel die dienst kan 
doen als overkapping voor dorps-gerelateerde activiteiten als 
optredens en uitvoeringen. Het gebouw heeft namelijk een 
sociaal-culturele functie. Verenigingen als de harmonie, de 
buurtvereniging, hartsave, de dorpsraad, maar ook senioren-
gym, maken veelvuldig gebruik van de faciliteiten. Met de bouw 
is daar volop rekening mee gehouden. Ook de school maakt 
gebruik van de luifel voor buitenlessen of optredens.

De basisschool heeft ongeveer 75 leerlingen die 
verdeeld zijn over vier combinatie-klassen: 1-2, 
3-4, 5-6 en 7-8 zitten bij elkaar in een lokaal. Elke 
klas heeft een eigen deur naar buiten, waardoor 
er eenvoudig gebruik gemaakt kan worden van 
de extra ruimte in de buitenlucht, voor lezen, 
groepsopdrachten of zelfstandig werken.

Bij de ingang hangt de oude 
schoolbel, die – naast een 
mechanische zoemer – nog 
dagelijks gebruikt wordt als 
opruimsignaal aan het eind van 
de pauze. Het symboliseert de 
herinnering aan de vroegere 
school.

Bij de bouw is een grote keuken ontworpen die ook gebruikt wordt 
voor kookles en het verwerken van de groente uit eigen tuin. Hierbij 
worden zowel de kinderen van de basisschool als van de naschoolse 
opvang intensief betrokken. Met het Kindcentrum in Altweerterheide 
is het kerkdorp een bijzondere en sfeervolle accommodatie rijker.

Er waren drie opties voor het bijna 100 jaar 
oude gebouw:  verbouw, vernieuwbouw 
of sloop en nieuwbouw. Uiteindelijk is, 
na overleg, door de gemeente gekozen 
voor de laatste optie. Bij het ontwerp en 
de uitvoering zijn ook de buurtbewoners 
betrokken. Plan van de architect was om 
het qua kleur en materiaal in te passen in 
de omgeving. Zodoende is gekozen voor 
de rode baksteen en is er veel gebruik 
gemaakt van hout.

Ander leuk detail zijn de speciale driehoeks-tafels 
die zowel in de hal als in de klassen gebruikt 
worden. Speciaal gemaakt en voorzien van een 
zwenkwiel zodat ze eenvoudig te verplaatsen 
zijn en waardoor er - ook voor de naschoolse 
opvang – snel andere opstellingen gemaakt kunnen 
worden. Ook hier weer materiaal dat op kasten, 
vensterbanken en opbergbakken terugkomt.

Door een lokaal interieur-ontwerpbedrijf zijn alle kasten op maat 
gemaakt. Geen standaard meubilair maar aangepast aan de functie en 
de beschikbare ruimtes. Zo ook de kapstokken voor jassen, tassen en 
schoenen. Strak, overzichtelijk, maar – zoals alles in het gebouw – in 
rustige kleuren om de prikkels te beperken.



Milan van Erp-Korsten (29), leerkracht groep 7/8, 
namens Brede school Moesel

Ouders willen het liefst dat hun kind zich optimaal 
ontwikkelt. In het consultatiebureau wordt deze 
ontwikkeling al nauwgezet gevolgd. Op de basis-
school zal een leerkracht ook zo’n goed mogelijk 
beeld van die ontwikkeling willen hebben. Het 
leerlingvolgsysteem helpt om inzicht te verkrijgen 
in die “groeicurve”. Doe je dat langdurig en sys-
tematisch, dan ontstaat een helder inzicht in de 
talenten van de leerling en de wijze waarop het 
kind het beste kan worden geholpen als de ontwik-
keling stagneert. Het leerlingvolgsysteem is dus in 
eerste instantie een hulpmiddel voor de leraar om 
zijn werk goed te doen.
Het is jammer dat in de beeldvorming het Cito-leer-
lingvolgsysteem vooral een selectiemechanisme is 
dat gebruikt wordt om een kind naar een juiste 
vorm van voortgezet onderwijs te kunnen verwij-
zen. Er wordt sterk ingezet op het maken van een 
goede toets. Ouders schakelen huiswerkbegeleiding 
in, schaffen software aan om thuis eindeloos te kun-
nen oefenen, alles voor een hoge score op de toets. 
In die zin is het leerlingvolgsysteem dus contrapro-
ductief als je naar de (evenwichtige) ontwikkeling 
van kinderen kijkt. Het Cito-leerlingvolgsysteem is 
zeer positief als het gezien wordt als instrument 
dat de leraar in staat stelt om kinderen gericht te 
ondersteunen.

Conclusie: Ja, graag werken met dit cito-instru-
ment maar dan zoals het moet, gehanteerd door 
een competente leraar die zijn/haar vak verstaat.

Als leerkracht wil je dat het onderwijs zo goed 
mogelijk aansluit bij de kinderen in jouw klas. Op 
Brede school Moesel worden de analyses van de 
(cito) toetsen gebruikt om ons onderwijs beter aan 
te laten sluiten. Hierin staat voorop dat kinderen 
goed in hun vel zitten en met plezier naar school 
komen. Dat bereik je niet met goed reken- of 
taalonderwijs maar met ieder kind als individu 
te zien. Hoge verwachtingen stellen is goed om 
kinderen eerlijke kansen en ruimte te geven om te 
groeien op alle gebieden. 

Als leerkracht van groep 8 ben ik een onderdeel 
van het uitstroomprofiel van deze kinderen. Als 
school spreken we dan ook geregeld uit dat de 
loopbaan die kinderen af gaan leggen nog lang is. 
Het schooladvies is passend bij het individu van nu, 
dit zegt niets over prestaties over een paar jaar. 
Een schooladvies is meer dan alleen de reken- en 
taalcijfertjes. Hier wordt het complete plaatje in 
meegenomen. Ik ben van mening dat wij met onze 
expertise een goede inschatting kunnen maken 
waar een kind een goede start kan maken op basis 
van zijn persoonlijkheid, talent én cognitieve 
vaardigheden. Een eindtoets geeft ons daarbij 
alleen maar bevestiging dat we op het juiste spoor 
zitten m.b.t de cognitieve vaardigheden.

Ik zie, ik zie wat jij niet ziet en het is… een uniek 
kind. Aansluitend bij het hierboven genoemde 
proefschrift vrees ook ik dat het kinderen niet 
altijd ten goede komt om het functioneren op 
school hoofdzakelijk in toetsen en scores probe-
ren te vangen.
Als psychotherapeut heb ik het privilege om te 
kunnen kijken naar het individuele kind in diens
context, in plaats van een klas vol te moeten ma-
nagen. De nadruk in mijn werk ligt op het emoti-
oneel welzijn, met zelfbeeld als belangrijke fac-
tor. Schools functioneren speelt hierin een grote 
rol. Daarbij gaat het om meer dan rekenen en 
taal. In het kader van talenten zien en benutten, 
zou ik liever kijken naar Meervoudige Intelligen-
tie, al dan niet als aanvulling op Cito. De bijbe-
horende MIDAS vragenlijst helpt verhelderen 
hoe er bij een kind aangesloten kan worden in 
de (onderwijs-)behoeften zodat het kind succes-
ervaringen kan opdoen en een positief zelfbeeld 
kan ontwikkelen.
Dat is ook de informatie die wij in ons werk voor-
al uit intelligentietesten proberen te halen. Niet 
zozeer ‘het IQ-cijfertje’ maar vooral: hoe leert 
een kind, waar liggen krachten en uitdagingen, 
en hoe kan dit kind ondersteund worden in diens 
ontwikkeling? Als kinderen zich echt gezien voe-
len, bevordert dat motivatie, leervermogen en 
emotioneel welzijn.

Rob Gerits (73), 
gepensioneerd 

onderwijs-
kundige

Stéphanie Leenders-Stals (38), kinderpsycho-
therapeut en i.o. tot babypsychotherapeut, bij 
Oog Psychologen in Eindhoven

watvindjijvan

citotoetsen?

Het begint al in groep 3 van de basisschool: toetsen die dienen als ‘verwachtingsmanagement’ richting ouders of de onderwijsinspectie. Scholen zijn 
verplicht om een leerlingvolgsysteem (LVS) te gebruiken en een eindtoets af te nemen. Dit ook om toezicht door de Inspectie van het Onderwijs mogelijk 
te maken.
De eindtoets laat zien in welke mate leerlingen de referentieniveaus voor Nederlandse taal en rekenen beheersen. Ook geeft de eindtoets een indruk 
welk type vervolgonderwijs een leerling aankan. De school kan dit zgn. toetsadvies naast het schooladvies leggen. Als het toetsadvies hoger is dan het 
schooladvies, moet de school het schooladvies heroverwegen en eventueel bijstellen.   

Vanaf schooljaar 2023-2024 maken alle leerlingen uit groep 8 een Cito-doorstroomtoets in plaats van een eindtoets. De afnameperiode van deze toets is 
anders: februari in plaats van april. Deze nieuwe doorstroomtoets sluit aan op het LVS en geeft een objectief beeld van waar het kind staat op het gebied 
van taal en rekenen. In maart kunnen leerlingen zich dan aanmelden bij een middelbare school. Is dit oude wijn in nieuwe zakken?

Uit onderzoek van orthopedagoog Niek Frans van de Rijksuniversiteit Groningen blijkt dat toetsen die worden gemaakt op jonge leeftijd weinig zeggen over 
de latere ontwikkeling.

Staat de Nederlandse toetscultuur, waarin de nadruk op rekenen en taal ligt, een brede ontwikkeling van kinderen en daarmee hun gelijke kansen, in de 
weg zoals Karen Heij (universiteit van Tilburg) in haar proefschrift beweert? “Een leerkracht kan nog zo zijn best doen om naar de talenten van een kind 
in brede zin te kijken, maar dat werkt niet meer in een systeem dat zo afhankelijk is geworden van de scores op rekenen en taal.”

Door Ton Adriaens

watvindjijvan
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OPEN DAG 

 Presentaties over o.a. Artrose, Leefstijl en Ergotherapie.
Daarnaast een interactieve impressie van de mogelijkheden 

om actief te revalideren en te sporten. Maak kennis 
met onze medewerkers, de therapiesoorten en de 

trainingsmogelijkheden. Ook zijn 
logopediste Gerola Bijlmakers en Livit Orthopedie aanwezig.

ALCOHOL 
& DRUGS
WAT DOET VERSLAVING MET JE?  
HOE KUN JE  ERMEE STOPPEN?
WAT KUN JE  ALS NAASTE DOEN? 

8 SEPTEMBER
WEERT

Meer weten? Mail naar thijsehv@kpnmail.nl Deze bijeenkomst wordt mede mogelijk gemaakt door: 
AA I NA I Al-Anon I Vincent van Gogh GGZ I Gemeente Weert I Gemeente Nederweert I Zelfregietool.nl

Gratis  bi jeenkomst

15 SEPTEMBER
NEDERWEERT

PROGRAMMA

Luister  naar  de verhalen van Astr id ,  Mari jke en Maikel ;

Uit leg over  verslaving door  Vincent  van Gogh GGZ;  

Ontdek lokale zelfregiegroepen v ia de Zelfregietool ;    

Stel  al  je  vragen.

19.00-21.30 uur
Keenterhart 
Sint Jozefskerkplein 3

19.00-21.30 uur
 De Pinnenhof

Kapelaniestraat 4
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 tandprotheticus

Is uw eigen risico ook (bijna) op?
Dan is een nieuw kunstgebit
misschien wel een goed idee!

Elk jaar in januari spreken we patiënten die niet wisten dat als ze 
een paar maanden eerder hadden gebeld voor een nieuw kunstgebit 
het €385,- goedkoper was geweest. En dat is jammer! Daarom geven 
we graag uitleg over de kosten en het eigen risico.

Eigen risico, eigen bijdrage, hoe zit het ook alweer?

Eigen risico
Voor de basisverzekering heeft elke volwassene een verplicht eigen 
risico van € 385,- zowel in 2023 als in 2024. Dat betekent dat je de 
eerste € 385,- die je aan zorgkosten maakt, zelf moet betalen. Pas 
daarna betaalt je zorgverzekeraar de kosten.

Eigen bijdrage
Naast het eigen risico kun je ook te maken krijgen met een eigen 
bijdrage voor sommige zorg. Dit betekent dat je voor bepaalde zorg 
standaard een bepaald bedrag of percentage van de zorgkosten zelf 
moet (bij)betalen, ongeacht of je nog eigen risico over hebt. Voor 
een gewoon kunstgebit boven en onder geldt een eigen bijdrage van 
25%. Heeft u onder implantaten en boven niet? Dan geldt er een 
eigen bijdrage van 17%.

En wat kost een nieuw kunstgebit dan?
Vanuit de zorgverzekering mag u elke 5 jaar een nieuwe prothese. 
Omdat uw kaak verandert en uw prothese dagelijks gebruikt wordt, 
is het aan te raden om elke 5-7 jaar een nieuwe prothese te laten 
maken. Om op die manier optimaal te kunnen kauwen en om breu-
ken en scheuren in de prothese te voorkomen.

Een kunstgebit boven en onder 
Zonder implantaten kost dit ongeveer € 340,- aan eigen bijdrage, 
elke zorgverzekering hanteert andere tarieven dus er kan een paar 
euro verschil in zitten. Heeft u implantaten in de onderkaak en 
boven geen? Dan kost een nieuw kunstgebit voor u gemiddeld € 400,- 
aan eigen bijdrage. Dus stel dat uw eigen risico voor dit jaar op is en 
u heeft een nieuw kunstgebit nodig, dan is het misschien verstandig 
om nu een afspraak te maken. Volgend jaar betaalt u in januari weer 
€ 385,- aan eigen risico en dat komt bij het bedrag van de eigen 
bijdrage. Dat is toch een flink bedrag dat u dan bespaart.

Een kunstgebit zit in de basisverzekering en wordt dus ook altijd 
voor minimaal 75% vergoed, ongeacht of u aanvullend verzekerd 
bent of niet. Wij hebben contracten met alle grote zorgverzeke-
raars, waardoor u de zekerheid heeft dat u ook nooit meer betaalt 
dan is afgesproken.

Op tijd een afspraak maken is
aan te raden. Veel patiënten
bellen in het najaar en de
agenda is dan snel vol. 
Wilt u eerst advies voor u een 
beslissing neemt? Dat kan! 
Advies is bij ons altijd gratis, 
want goed advies moet voor
iedereen mogelijk zijn.
Bel ons dan plannen
wij een afspraak in.

Bron: Consumentenbond
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Geopend: maandag t/m vrijdag voor reparaties en info 
Behandelingen op afspraak (0495) 592 622 | www.eengoedgebit.nl

Weert, Kerkstraat 38a | Maarheeze, Smits van Oyenlaan 2a 
Roermond, Zwartbroekstraat 3

ACTIE ACTIE ACTIE
Sluit tijdens de Open Dag een abonnement af, 

betaal geen intake en sport 1 maand gratis!

Datum: zaterdag 16 september
Tijd: 10.00-14.00 uur  Locatie: Staat 40C Nederweert

Voor meer informatie zie ook ons artikel op pagina 20

085-782 16 16  |   jvdi@fysioclub.nl  |  www.fysioclub.nl/jvdi



Fysiotherapie   Manuele therapie   Handtherapie
Geriatriefysiotherapie   Voetklachten   Hydrotherapie

Oedeemtherapie   Longrevalidatie   Neurorevalidatie     

www.b-fysic.nl/weert   0495 520 313   vraagweert@b-fysic.nl

B-Fysic Fysiotherapie Weert
Uw praktijk voor zorg in beweging

Wij zijn gespecialiseerd in o.a.:

Truus zorgt al ruim 25 jaar voor haar echtgenoot 
Guus. Hij heeft destijds een herseninfarct gehad 
en heeft daar hersenbeschadiging aan overge-
houden. Truus vertelt: “Guus kon plotseling niet 
meer werken en heeft lang gerevalideerd. Geluk-
kig is het daarna vrij lang goed gegaan met hem. 
Helaas is er een aantal jaar geleden vasculaire 
dementie vastgesteld en is hij mentaal en licha-
melijk achteruit gegaan. Dat maakt dat de zorg 
het laatste halfjaar nog intensiever is geworden.”

Zorg
Wanneer Guus thuis is, helpt Truus hem bij alle 
dagelijkse handelingen: “Ik help hem bij het 
wassen, aankleden, eten en het innemen van de 
medicijnen. Maar wat hij zelf kan, laat ik hem 
zelfstandig doen.” Daarnaast runt Truus het hele 
huishouden en doet ze alle administratie. Ook 
heeft ze geregeld dat Guus naar de dagbeste-
ding gaat en dat hij individuele begeleiding thuis 
krijgt. Hierdoor kan ze de zorg beter volhouden. 

Naast het zorgen voor, maakt Truus zich wel eens 
zorgen om haar man: “Ik maak me wel eens zor-
gen over de toekomst. Wanneer komt bijvoor-
beeld het moment dat hij niet meer thuis kan 
blijven wonen? Ik vind het spannend hoe mijn 
man met dat moment om zal gaan.”

Lastige momenten
Er zijn een aantal situaties die Truus veel energie 
kosten. “Het kost me met name veel energie als 
ik vaak hetzelfde moet zeggen tegen Guus, als ik 
mezelf moet herhalen. Daarnaast is het lastig dat 
ik soms dingen duidelijk wil maken, terwijl het 
dan niet bij hem binnenkomt. Ook kan Guus soms 
blijven doorgaan over een onderwerp, hij kan er 
dan echt over doordrammen. Dat vraagt veel van 
mijn geduld en soms raakt dat geduld op.”

Daarnaast vertelt Truus dat ze de vrijheid voor 
zichzelf kwijt is geraakt. Ze kan niet zomaar de 

deur uit gaan. Ze vertelt: “Als ik ergens naartoe 
wil, dan moet ik altijd zorgen dat er iemand bij 
Guus is omdat hij niet alleen thuis kan blijven. 
Spontaan ergens naar toe gaan zit er niet meer in 
en dat is wel jammer. En als we samen bijvoor-
beeld naar een feestje gaan, ben ik Guus altijd 
met een schuin oog in de gaten aan het houden. 
Hierdoor ben ik niet helemaal vrij op het feestje, 
maar ik gun hem dat moment heel erg en daarom 
blijven we dit wel doen.”

Mooie momenten
Gelukkig zijn er ook een aantal momenten waarop 
Truus haar batterij kan opladen. “Ik kan echt ge-
nieten van mijn kleinkinderen. Ik ga bijvoorbeeld 
graag een dagje met ze shoppen. Daarnaast mag 
ik graag bloemschikken en kan ik ervan genieten 
als ik een dagje helemaal voor mezelf heb. Maar 
ik geniet er ook ontzettend van als ik een keer 
samen met Guus een stukje met de duofiets op 
pad ga en ik zie dat hij een leuke middag heeft.”

Op de vraag waar Truus de kracht vandaan haalt 
om de zorg voor haar man (al zoveel jaar) vol 
te houden, antwoordt ze: “Dat weet ik soms 
ook niet. Ik ben een doorzetter en voor mij is 

opgeven geen optie. Het helpt me om af en toe 
iets voor mezelf te doen en te genieten van deze 
geluksmomentjes. Daarnaast krijg ik veel steun 
van mijn kinderen en kleinkinderen.” Soms heeft 
Truus moeite met het vragen van hulp: “Dat is 
moeilijk voor mij omdat ik graag alles zelf wil 
doen. Dat komt door een stukje trots en omdat ik 
ook een beetje eigenwijs kan zijn.”

Ondersteuning
Dit jaar heeft Truus contact opgenomen met Punt 
Welzijn en ondersteuning ontvangen van een 
mantelzorgondersteuner. “Ik vond het met name 
prettig dat ik mijn verhaal kwijt kon aan iemand 
die mij begreep. De mantelzorgondersteuner 
heeft zonder oordeel geluisterd, dat was een 
belangrijk punt voor mij, omdat ik ook wel eens 
ervaren heb dat mensen snel oordelen en niet 
precies weten wat het mantelzorgen inhoudt. Ik 
zorg al zo lang voor Guus en daardoor wordt de 
zorgsituatie voor mensen uit de omgeving meer 
‘gewoon’. Hierdoor neemt het begrip bij mensen 
meer af in vergelijking met toen de zorg begon.”

Woon je in Weert of Nederweert en herken jij je 
in het verhaal van Truus? Dan kun je ook terecht 
bij Punt Welzijn, bijvoorbeeld voor informatie, 
advies en ondersteuning, het delen van je zor-
gen of het deelnemen aan diverse bijeenkomsten 
voor mantelzorgers. 

Meer informatie?
Wil je meer informatie of op de hoogte blij-
ven van bijeenkomsten? Meld je aan voor de 
mantelzorgnieuwsbrief of neem contact op via 
0495-697 900 of mantelzorg@puntwelzijn.nl. 
Informatie vind je ook op www.puntwelzijn.nl. 

inbedrijf

In de gemeente Weert en Nederweert wonen zo’n 20.000 mantelzorgers. Mensen 
die op wat voor manier dan ook hulp geven aan iemand uit hun omgeving. Ze zorgen 
voor hun naaste met bijvoorbeeld lichamelijke- of psychische klachten. Maar wat 
betekent dat zorgen voor je naaste en wat komt er allemaal bij kijken? Punt Welzijn 
ging hierover in gesprek met Truus Dhaene uit Ospel. 

   Mantelzorgen voor je partner 
met niet-aangeboren hersenletsel:
     ‘Het helpt me om af en toe iets 
            voor mezelf te doen’

Raymond Vlecken
burgemeester Weert

… die zomer, die begon zowat eind mei … dat zong Gerard Cox ergens in een lang 
vervlogen periode. Maar het klopt wel. Eind mei, prachtig heet weer, terwijl de 
laatste weken van juli wel meer op een herfstvakantie leken. Net zoals velen van 
u, had ik ook in die periode een weekje verlof. Een paar dagen in het prachtige 
Duitse Trier waar we lekker hebben gewandeld en genoten van even lekker he-
lemaal niks. Oude herinneringen ophalen in een stad waar ik als rechtenstudent 
bijna een jaar heb mogen studeren. Een periode die ik iedere student gun. In een 
ander land kennis maken met cultuur en studie. En dat hoeft wat mij betreft nog 
niet eens ver weg te zijn. Studeren net over de grens of daar stage lopen zou ook 
een goede kennismaking zijn.

Maar net zoals bij iedereen vliegen die dagen voorbij en moest er natuurlijk ook 
weer gewoon worden gewerkt. Dat geeft niet, want dat doe ik graag!
Een belangrijk onderwerp deze zomer was de huisvesting van Oekraïense ont-
heemden op het kazerneterrein. Er deed zich de mogelijkheid voor om een derde 
gebouw in te zetten voor de opvang van vluchtelingen uit Oekraïne. Een kans 
die ik met beide handen heb aangegrepen. Vol gesteund door de Weerter poli-
tiek, waarvoor ik hen dankbaar ben. De regio Limburg heeft volgens prognoses 
ruim 1000 opvangplekken voor Oekraïners te kort. Dat komt nog boven op de 
opvangplekken die het Rijk zoekt voor asielzoekers onder regie van het COA. 
In Weert verloopt de huisvesting rustig en goed. Ondanks de moeilijke situatie 
waarin deze mensen zitten, voelen ze zich toch ‘thuis’ in Weert. Daarom dat ik 
de uitbreiding van deze doelgroep beter vond aanvoelen dan wanneer dat zich 
andere partijen zouden melden om hier huisvesting te realiseren. Het voelt goed 
dat de reacties vanuit de omgeving ook zo positief zijn. Maar ook dat deze om-
geving dit durft te uiten. De daadwerkelijk huisvesting vindt waarschijnlijk pas 
in november plaats.

Inmiddels zien we aan alles dat de vakanties weer voorbij zijn. De drukte op de 
weg is er daar één van. Ondanks dat ze weten dat ze niet met z’n drieën naast 
elkaar mogen fietsen en dat een telefoon vasthouden ook verboden is tijdens het 
fietsen, doen onze scholieren dat wel. Ik vraag aan onze scholieren hier extra 
aandacht voor, maar ik hoop wel dat iedereen onderweg een beetje extra oplet 
op deze doelgroep.

Op die manier kunnen we samen onderweg naar het mooiste najaarsevenement 
in onze regio, de Weerter kermis! Ruim 130 attracties voor jong en oud staan het 
laatste weekend van september weer opgesteld in de Weerter binnenstad. Het 
college van burgemeester en wethouders gaat traditiegetrouw op kermisdinsdag 
samen een rondje maken waarbij enkele spelletjes ‘kamelenrace’ niet mogen 
ontbreken. En dat is altijd een bijzonder gezellig moment, want de collegeleden 
zijn enorm fanatieke spelers!
Het feestje is helemaal compleet met een paar mooie zonnige dagen. Dus laten 
we Gerard Cox voorlopig nog maar even uit de cd-speler!

Elke maand in Weert Magazine afwisselend 
de column van de burgemeesters van Weert en Nederweert.
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Het is weer voorbij 
       die mooie zomer…  

samen in beweging

Op elk punt in je leven… is er een plek 
waar je terecht kunt. Punt Welzijn!

Start nu met ontharen
Behandeling met de Diode Ice Laser is het gehele jaar mogelijk

100% veilig, ook in de zomer ook op een donkere huid
100% pijnloze ontharing, ja écht pijnloos zelf de bikinilijn

De meest veilige en innovatieve lasertechniek van dit moment
Geschikt voor alle Haar/Huidtypen

Effectiever dan IPL
Géén hersteltijd

Betaalbaarste ontharingskliniek van Nederland

watzoujedoenmet

inbedrijf

Roermondseweg 7, Weert
06-51 84 77 38  •  info@deliciae.nl

‘Centrum van de schoonheid’
Pascal (52) heeft al meer dan 15 jaar ervaring 
in het vak. “Ik heb veel kennis opgedaan bij het 
massage-opleidingsinstituut KIOM in Eindhoven. 
Daarna heb ik mij gespecialiseerd in China in het 
Taoïsme en voornamelijk de Qi gong massage-
technieken, waar Beijing het centrum is van de 
Chinese schoonheid. Hier wordt ook de beste 
laserapparatuur van de wereld gemaakt. Door 
mijn connecties die ik daar in China heb, wordt 
de laserapparatuur aangepast voor de westerse 
klanten. Vrouwen (en mannen) uit China hebben 
een zachtere haarstructuur dan westerse mensen.  
Daarom werken wij hier met lasers die dieper gaan 
om klanten definitief te verlossen van ongewenste 
haargroei.”

Specialisten
De geboren Weertenaar (‘Marie van Pietje 
Camp met haar snuikwinkelke in de Hegstraat 
was zijn overgrootmoeder’) startte in 2007 

zijn eerste praktijk in Cuijk. Eind 2019 kwam 
hij terug naar Weert en vestigde hij zich aan 
de Dr. Schaepmanstraat in Weert en nu sinds 
december aan de Roermondseweg. Pascal: “Wij 
zijn erg breed wat aanbod van de behandelingen 
betreft. Voor bijna elk huidprobleem hebben wij 
een oplossing. Mede omdat we werken met de 
beste apparatuur. Elk probleem vraagt zijn eigen 
behandelingen en intensiteit. Maatwerk dus. Dat 
lukt alleen met gekwalificeerd personeel. Zij 
zijn professioneel geschoold en verder intern 
opgeleid. Daarnaast volgen ze ook opleidingen 
vanuit China. Pas als ze aan die toelatingseisen 
voldoen mogen ze met de geavanceerde 
apparatuur werken.”

Ook veel mannen
In de praktijk komen zowel vrouwen en mannen. 
Pascal: “Je gelooft het of niet, maar ruim 40% 
van onze klanten zijn mannen. Zij komen ook 
voor behandeling van hun huidproblemen, voor 
acne, wratten of kalknagels, maar zeker ook voor 
ontharing en massages. Van hoofdpijnbestrijding 
tot lage rug-massage en van hotstone-massage 
tot bestrijding van moeheid, depressiviteit of 
lusteloosheid. Ontspannen is niet het doel maar 
het middel. Veel technieken die we toepassen 
komen ook uit China, deze gaan dieper en zijn 
zeer effectief om spieren en spiergroepen los 
te maken. Ons doel is om de klant een ervaring 
te bezorgen waardoor ze de dagelijkse hectiek 
volledig los kunnen laten. In een relaxte sfeer en 
privacy is gewaarborgd.”

Tarieven laag
“We kiezen bewust voor een eenvoudige 
huisvesting. Geen grote luxe panden met veel 
toeters en bellen. Dat beïnvloedt de tarieven 
voor de klanten. En dat wil ik niet. Wij willen 
met onze lage prijzen de behandelingen voor 
iedereen toegankelijk maken. Zodoende kunnen 
wij de mensen van hun problemen afhelpen zodat 
ze een beter zelfbeeld krijgen. Daarnaast zorgt 
de lage drempel er ook voor dat ons gender- en 
kleurneutrale beleid goed werkt. Ik mag wel 
zeggen dat we een zeer divers klantenbestand 
hebben”, aldus de cosmetisch therapeut.

Topkwaliteit
Pascal vervolgt enthousiast en trots: “Wij zijn 
uniek in Nederland. Uniek in ons apparatuur-
aanbod maar ook in onze kennis. Die combinatie 
is bijzonder. De apparaten waar we mee werken 
zijn CE Medical en FDA gekeurd. Het neusje van de 
zalm. Met name de lasertechnologie is bijzonder. 
Deze zijn tegenwoordig dusdanig fijn af te stellen 
dat we dit voor elk huidtype en iedere aard van 
beharing precies kunnen aanpassen. Topkwaliteit 
voor de beste resultaten. Voor bijvoorbeeld de 

behandelingen van acne en couperose.
Wij waren in staat om deze apparatuur te kopen 
en hoefden deze dus niet te leasen. Daardoor zijn 
de bedrijfskosten lager en ook dat is weer van 
invloed op onze tarieven. 

Maatwerk geldt ook voor de behandelingen. 
Omdat elke klant met een ander probleem 
komt is de aanpak ook voor iedereen anders. 
Dat betekent dat we pakketten aanbieden, 
verschillend in aantal behandelingen en qua 
lengte. Zo is iedere klant bij ons uniek. Onze 
naam Deliciae staat voor ‘Luxe’ en dat streven 
we dan ook op alle fronten na.”

“Er zijn veel mensen die door huidproblemen of overbeharing last hebben van schaamtegevoel 
of een laag zelfbeeld. Met onze behandelingen, uitgevoerd door specialisten en met de beste 
laserapparatuur, zijn wij in staat om veel klanten te helpen aan een beter zelfbeeld”, dat 
zegt Pascal Kneepkens, eigenaar van Huid & Laserpraktijk Deliciae in Weert. Sinds december 
2021 gevestigd aan de Roermondseweg 7. “Het is erg fijn om mensen van hun probleem af te 
helpen en ze meer zelfvertrouwen te geven.“

‘Wij helpen veel mensen 
   aan een beter zelfbeeld’

Huid & Laserpraktijk Deliciae

Wij bieden de lezers van Weert Magazine 
een kennismakingskorting van 15% 
op tanden bleken en 
gezichtsbehandelingen, 
de eerste kalknagel-
behandeling of 
couperose behandeling.
Onder vermelding van 
‘weertmagazine’.

Pascal Kneepkens
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Elisa van Knippenberg (Punt Welzijn) en Truus Dhaene.

Guus en Truus Dhaene.
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Begin nu met 
jaartraject laseren 

en geniet van:

10% 
KORTING



mooimens mooimens

Voor de uitgave ‘Back to School’ van Weert Magazine deze 
keer een interview met Nico van den Bent (57), conciërge bij 
de Philips van Horne SG in Weert. Nico heeft een bewogen 
leven achter de rug. 15 jaar was hij beroepsmilitair en onder 
andere gelegerd op de KMS in Weert. Als commandant van 
een genietankgroep werd hij uitgezonden naar voormalig 
Joegoslavië. Toen hij jaren na zijn echtscheiding een 
persoonlijke lening bij de DSB-bank aanging om zijn huis van 
kunststof kozijnen te voorzien kwam hij door het faillissement 
van die bank in financiële problemen. Zijn discipline, 
doorzettingsvermogen en optimisme hielpen hem door deze 
donkere periode. Hij doorliep het schuldsaneringstraject 
WSNP en meldde zich daarna als ervaringsdeskundige op dit 
gebied bij de Weerter Minima Groep. Daar is hij inmiddels 
een van de steunpilaren. Iedere woensdagavond fungeert hij 
als gastheer bij De Aanschuiftafel in het Keenterhart.

In 2012 werd hij lid van de SP en tot op de dag van vandaag is 
hij een van de dragende krachten binnen de afdeling Weert. 
In zijn spaarzame vrije tijd kweekt hij Bonsaiboompjes. 
Genoeg stof voor een gesprek met een sociaal bewogen 
Weertenaar.

Door Ton Adriaens  

     Nico van den Bent: 
         ‘Ieder kind wil gezien, 
           gewaardeerd en 
     gerespecteerd worden’

Waardoor kwam er een einde 
aan je militaire loopbaan?
Tijdens mijn opleiding aan de KMS leerde deze 
jongen uit Voorburg een meisje uit Weert kennen. 
We trouwden en kregen twee prachtige dochters 
Dymphey (nu 28) en Danique (nu 25). Na vijftien 
jaar als beroepsmilitair wilde ik niet meer op uit-
zending. De consequentie die ik daaruit trok was 
dat ik dan de dienst moest verlaten. 
Ik vond een baan in de burgermaatschappij bij Ri-
Cas-veiligheidstrainingen in Son en Breugel. Bosnië 
had toch iets met me gedaan. Ik bleek anders te-
rug te zijn gekomen van uitzending dan ik erin was 
gegaan. Dat had zijn weerslag op mijn huwelijk 
en was een van de redenen van mijn echtschei-
ding. Overigens heb ik nog steeds een heel goed 
contact met de moeder én de stiefvader van mijn 
kinderen.

Schuldsanering
Er brak een moeilijke periode aan voor mij. Boven 
op mijn hypotheek sloot ik een persoonlijke lening 
bij de DSB Bank van Dirk Scheringa af om mijn huis 
van kunststof kozijnen te kunnen voorzien. Dirk 
ging failliet en ik moest volgens de kleine letter-
tjes versneld méér gaan betalen. Dat liep mis. Ik 
ging het ene gat met het andere vullen en de on-
betaalde rekeningen stapelden zich op. Ik kwam in 
de schuldsanering terecht.
RiCas was inmiddels overgenomen door het 
beursgenoteerde bedrijf G4S. Bij G4S zagen ze 
daarin een risico dat ik geen vervoer meer zou 
hebben naar werkplekken in het land. Eind van 
het liedje was dat ik na 13 jaar bij een reorgani-
satie werd ontslagen.

Dirk Scheringa is nooit in de schuldsanering te-
rechtgekomen, kon in een riant huis blijven wonen 
terwijl ik en nog vele anderen de pineut waren. 
Scheringa is voor mij een typische exponent van 
het kapitalisme.

“Alles komt goed, al kan 
het soms wat langer duren”

Ik ben in die periode altijd heel open geweest over 
mijn situatie. Schaamte heb ik nooit gekend. Dat 
helpt je echt niet verder. Ik ben een geboren op-

deren in oorlogsgebied gezien. Nu werd ik gecon-
fronteerd met het leed van, vaak alleenstaande, 
kinderen uit Syrië. Ik heb er veel geleerd over de 
omgang met deze slachtoffertjes. Als conciërge 
was het mijn taak toezicht te houden, klusjes uit 
te voeren maar ook kinderen die op hun kamer 
bleven uit te nodigen toch naar school te gaan. 
Ik gaf dan aan dat ze gemist werden, dat ze erbij 
hoorden, ertoe deden. Als je zelf positief en res-
pectvol blijft, krijg je dat ook terug. Ik ben daar 
zelf een beter mens geworden, deed steeds meer 
extra zaken, buitenschoolse activiteiten, mensen 
helpen, werd vrijwilliger bij de Weerter Minima 
Groep en actief SP-lid. 

Jammer genoeg mocht mijn contract na tweemaal 
een jaar niet verlengd worden en een vast con-
tract was niet mogelijk omdat het AZC een tijde-
lijke voorziening was. 

Voorman Arbeidstraining in het 
diagnosecentrum van De Risse 
Groep Weert.
Weer moest ik survivallen en verplicht vier keer 
per maand solliciteren terwijl er nauwelijks vraag 
naar personeel was. Na negen maanden kreeg ik 
een baan bij de Risse Groep in Weert, een werk-
voorzieningsschap gericht op het bieden van werk 
aan mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt. 
Die baan beviel me echt niet. Door de leiding werd 
het niet gewaardeerd dat ik ook in privétijd en 

timist. Alles komt goed, alleen kan het soms wat 
langer duren. Ik zat in de WW en bracht folders 
rond, nam een krantenwijk, pakte ieder klusje 
aan en ging sober leven om maar zo snel mogelijk 
uit de financiële problemen te komen. Je wordt 
met rare situaties geconfronteerd. Je komt bij de 
voedselbank terecht voor eten maar dan krijg je 
meteen ook minder weekgeld vanuit de schuldsa-
nering.  Toen heb ik voor de voedselbank bedankt 
omdat ik koekjes, frisdrank en andere ongezonde 
voeding in zo’n pakket geen aanvulling vond.

Terwijl er vijf jaar voor stond was ik in tweeën-
eenhalf jaar schuldenvrij. Mijn advies aan mensen 
die in financiële problemen komen: Ga zo snel mo-
gelijk hulp vragen via het maatschappelijk werk 
of kom voor een gesprek naar de Weerter Minima 
Groep. Ben open over je situatie en blijf onder de 
mensen komen.

Ik realiseer me wel dat het voor mensen die door 
een vorm van verslaving, een vervelende echtschei-
ding of zakelijke malheur in de schuldsanering te-
recht komen veel moeilijker is. Maar toch: zoek zo 
snel mogelijk hulp. Je bent echt niet de enige.

Conciërge op het AZC
Het KMS-complex kende ik op mijn duimpje. Toen 
er een AZC in werd gevestigd met een school werd 
daarvoor in januari 2016 een conciërge gezocht; 
een ideale baan voor mij. Ik solliciteerde en werd 
aangenomen. In Bosnië had ik het leed van kin-

Een opmerkelijke loopbaan: 
Van militair naar conciërge.
Mijn militaire dienstplicht beviel mij zo goed dat ik besloot beroeps te 
worden. Ik ben geboren in Voorburg en opgegroeid in Geertruidenberg. Na 
de basisschool ging ik in Breda naar de Lagere Land- en Tuinbouwschool. 
Daar lag mijn passie, dacht ik toen nog. De volgende stap was de Mid-
delbare Bosbouwschool in Arnhem. Ik ging er als puber op kamers. Onder 
de ouderlijke vleugels vandaan kwam er echter niet veel van studeren. 
Na twee jaar strandde dit bosbouwavontuur en moest ik mijn dienstplicht 
gaan vervullen. Al vrij snel besloot ik carrière in het leger te maken. Zo 
kwam ik in opleiding op de KMS in Weert. Als commandant genietank werd 
ik gestationeerd in Vught en Oirschot. Enkele jaren later werd ik instruc-
teur op de KMS in Weert. Met veel plezier leidde ik onderofficieren op en 
bracht hen de juiste waarden en normen, discipline en mentaliteit bij. 
Ook maakte ik hen duidelijk dat uitzending naar oorlogsgebieden tot de 
mogelijkheden behoorde en als ze dat niet wilden, dat ze dan in het leger 
niets te zoeken hadden.

Uitzending naar voormalig Joegoslavië
In 1996 ging ik zelf voor een half jaar naar Joegoslavië. Srebrenica was 
toen al gevallen. De Nederlandse blauwhelmen waren daar licht bewa-
pend en moesten door het ontbreken van luchtsteun van het Franse leger 
de ‘veilige’ enclave Srebrenica opgeven. Dat kostte 8000 moslimmannen 
het leven. Wij van IFOR kwamen daarna met een ander mandaat. Wij 
hadden tanks tot onze beschikking om de orde te handhaven in de Zone 
of Separation maar bouwden ook een ziekenhuis en meerdere bruggen. 
De bevolking was ons daar heel dankbaar voor. Gelukkig ben ik nooit in 
vuurgevechten of iets dergelijks terechtgekomen. Het was voor mij een 
prachtige ervaring. Ik ben er zelfs nog prins carnaval van onze legerbasis 
geweest, met een reddingsdeken als mantel en een van oud-rogstaekers-
prins Ad Jongen meegekregen steek. De veren waren van ijzerdraad met 
daarop wat crêpetape geplakt.   
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tijdens pauzes probeerde mensen zich goed te la-
ten voelen. Zo was er een Somalische jongen die 
altijd zijn jas aanhield. De wildste verhalen gingen 
rond. Men vond hem eng en er werd gesuggereerd 
dat hij een wapen onder die jas verborg. Ik ging 
het gesprek met hem aan en hij deed zijn jas uit. 
Hij bleek broodmager en had kapotte kleding aan. 
Daar schaamde hij zich voor. Ik regelde wat ande-
re kleding voor hem maar dat werd me door de lei-
ding niet in dank afgenomen: “Dan kun je de hele 
Risse wel van kleding gaan voorzien.” Ik moest me 
beperken tot mijn taak in het diagnosecentrum. 
Er deden zich meer van dit soort zaken voor en ik 
voelde me er niet thuis.

Na een jaar werd ‘in onderling overleg’ mijn con-
tract niet verlengd. Wel wil ik nadrukkelijk aan-
tekenen dat het nu veel en veel beter gaat bij 
De Risse.

Conciërge Philips van Horne 
Scholengemeenschap
Weer de WW in, weer solliciteren, weer veel vrij-
willigerswerk. In januari 2019 werd ik fractieme-
dewerker van de SP bij de Provinciale Staten. Het 
was een contract voor een jaar, twintig uur per 
week. Dit werk paste niet bij mij. Het was te veel 
met rapporten werken en te weinig met mensen. 
Ik wil zinvol bezig zijn met en voor andere men-
sen. Als vrijwilliger stapte ik in de werkgroep Doe-
newoud van Punt Welzijn. Het was coronatijd en 
we wilden in de wijk Groenewoud toch iets aan 
verbinding doen vanuit een mobiele schaftkeet. 
Dat gaf mij voldoening. Die keet staat nu nog 

steeds in de Magdalenastraat en wordt gebruikt 
voor opslag van spelmateriaal voor kinderen, bar-
becuespullen en dergelijke. De buurt beheert die 
keet nu zelf.
Vanaf januari 2021 ben ik conciërge bij de Philips 
van Horne SG, heb eindelijk een vast contract en 
wil hier mijn pensioen halen. Het is de perfecte 
baan voor mij. Fijne werksfeer, prima collega’s. 
Op mijn eerste werkdag liep ik met collega’s door 
de fietsenstalling. De leerlingen werden erop ge-
wezen hun fietsen verder door naar achteren te 
plaatsen. Het klonk mij allemaal wat vermanend 
in de oren. Toen heb ik voorgesteld om ’s morgens 
voortaan aan de poort te gaan staan, de leerlin-
gen wat vriendelijker te begroeten en hun eigen 
weg in de fietsenstalling te laten zoeken. Tot op 
de dag van vandaag is dat onze werkwijze. 

‘Ieder kind wil gezien, 
gewaardeerd en 

gerespecteerd worden’

Het toezicht houden in de aula is een taak die 
je met enige tact moet uitvoeren. Je moet wel 
consequent zijn. Ze moeten weten wat ze aan je 
hebben. Soms is het nodig iemand ‘naar de rode 
balie’ te sturen. Dat is de plek waar wij met een 
leerling in gesprek gaan over zijn gedrag. Het lo-
pen ernaartoe werkt al de-escalerend. De eerste 
opwinding is dan al wat gezakt. Ook na zo’n ge-
sprek zullen wij de leerling de volgende morgen 
weer vriendelijk begroeten. Ieder kind wil gezien, 
gewaardeerd en gerespecteerd worden. Dat is bij 
ons een belangrijke stelregel.

Politiek
Je bent al jaren actief in het afdelings-
bestuur van de Socialistische Partij in 
Weert. De SP is echter niet meer verte-
genwoordigd in de gemeenteraad. Het 
gaat niet goed met links?
Het stoort mij enorm dat mensen die het eigen-
lijk van een linkse politiek zouden moeten hebben 
toch de linkse partijen de schuld geven van alles 
wat er misgaat in dit land. Terwijl het kabinet Den 
Uyl (1973-1977) het laatste linkse kabinet was. 
Daarna is zelfs de PvdA geliberaliseerd en meege-
gaan in de privatiseringsgolf. De mensen trappen 
in de leugens van rechts en het afgeven op ‘linkse 
hobby’s’. Ze blijven rechts stemmen en wij zijn 
niet in staat hen duidelijk te maken dat rechts 
voor hen toch echt de verkeerde weg is. Die ver-
rechtsing vindt ook in Weert plaats. De wijkraden 
zouden een goed middel kunnen zijn om hier iets 
aan te doen maar als er iets niet democratisch is 
dan zijn het de wijkraden. Uitzonderingen daarge-
laten.  Wij van de SP Weert blijven ervoor strijden 
in de toekomst weer een politieke rol van beteke-
nis te spelen.

Van ervaringsdeskundige schuld-
sanering tot kartrekker bij de 
Weerter Minima Groep
Waar ik me het meest druk om maak is het armoe-
debeleid. Weert doet het niet slecht maar het kan 
altijd beter. In Weert leven net zoveel kinderen in 
armoede als er miljonairs wonen. Alleen al dat ge-
geven zou toch aanleiding moeten zijn om lokaal 
iets aan die kloof te doen.

Door Arjanne van Voorst

Je huis verduurzamen is niet niks. Waar moet je 
beginnen, wat is zinvol en hoe pak je het aan? 
Die vragen stelde ook de in Weert geboren Bep 
Bocken. Ze is getrouwd met kinderboekenschrij-
ver Bas Rompa. Sinds 1995 wonen ze in een rij-
tjeshuis aan de Limburglaan in Weert. “Het is fijn 
als je dan gebruik kunt maken van de deskundig-
heid en onafhankelijkheid van de energiecoaches 
van Warm Wonen in Weert. Ik ben blij dat zoiets 
bestaat.”

Zaadje
Bep en Bas hebben hun huis uit bouwjaar 1961 
in etappes verduurzaamd. Het initiatief voor alle 
maatregelen komt vooral van Bep. “Als ik iets hoor 
over bijvoorbeeld isolatie, HR++ glas of kunststof 
kozijnen dan is het zaadje geplant en ga ik ermee 
aan de slag.” Dat begon al bij de koop van het 
huis in 1995. “Er zat toen nog het originele dunne 
bouwglas in de ramen. Dat hebben we beneden 
meteen vervangen door thermopane glas, ofte-
wel oud dubbelglas en een aluminium kozijn. Qua 
geluidsoverlast scheelde dat enorm.” Inmiddels 
is dat achterhaald qua energiebesparing en qua 
geluidsoverlast. Binnenkort vervangen Bep en Bas 
het door HR++ glas en een kunststof kozijn. 

Dakisolatie
Acht jaar geleden pakte Bep de ramen boven op 
de slaapkamers en de badkamer aan. Ook daar 
kwam HR++ glas in. In 2020 waren het dak en de 
zolder aan de beurt. “We hebben een timmerman 
in de arm genomen, die de oude, dunne isolatie 
en puin dat er nog lag, heeft verwijderd.” Tegen 
het dak kwam isolatie van glaswol en netjes afge-
werkt met Agnes-platen. Tegelijkertijd verbreed-
de de timmerman het dakraam en monteerde 
hij schuifwanden op rails aan de zijkanten. Wan-
neer het huis in 2021 aan de buitenkant een lik 
verf nodig heeft, ontstaat bij Bep het idee om 
de keukendeur en het grote raam ernaast te ver-
vangen door kunststof kozijnen met HR++ glas. 
“Kunststof kozijnen hoef je nooit meer te verven. 
Dat scheelt tijd en als je het laat schilderen veel 
geld. Geld dat je nu in het verduurzamen van je 
huis kunt steken.” 

Warm Wonen in Weert
In 2021 werkte Bep, die inmiddels met pensioen 
is, nog bij Bibliocenter in Weert. Tijdens de Duur-
zaamheidsweek hield Frans van Tuel, projectlei-
der van Warm Wonen in Weert, een presentatie 
over energie besparen. Hij benadrukte het be-
lang van isoleren. Frans: “Je moet eerst isoleren 
om daarna van het gas af te kunnen.” Beps inte-
resse was gewekt. Frans stelde voor om bij haar 
langs te komen voor een gratis energieadvies op 
maat. “Het was een fijn gesprek en ging over de 
dikte van isolatiemateriaal, de voordelen van 
HR++ glas en hoe je in aanmerking kunt komen 
voor subsidies.” Later heeft Frans nog geholpen 
bij het invullen van de subsidieaanvraag. 

Energiecoach
Na de eerste prettige ervaring met Warm Wonen in 
Weert bezocht Bep de winkel aan de Meikoel. Ze 
wil informatie over vloerisolatie en in het bijzon-
der Tonzon, dat werkt met luchtkussens en warmte 

reflecterende aluminiumfolie. In de winkel lag een 
voorbeeldstuk. Daarnaast bood de medewerker 
aan een afspraak te maken met een energiecoach. 
“Het kan even duren, werd me verteld, maar dat 
viel reuze mee.” Aan de energiecoach vertelt Bep 
haar plan om de kruipruimte onder de vloer te 
gaan isoleren. Verder wil ze het grote raam aan 
de voorkant vervangen door kunststof kozijnen 
en HR++ glas. Met z’n tweeën lopen ze door het 

huis. De energiecoach geeft prakti-
sche tips om zelf nog meer energie te 
besparen. Zoals folie plakken achter 
de radiatoren. “De energiecoach is 
onpartijdig en omdat hij niks aan je 
wil verkopen, is het fijn om van hem 
of haar advies te krijgen.” 

Drijfveren
Bij het verduurzamen van de woning spelen com-
fort en geluidsoverlast voor Bep een grote rol. 
Dat je daarmee energie bespaart, is extra. “Ik 
kan niet goed tegen verspilling. Gooi niet alles 
weg. Gun iets een tweede of derde leven. Dat 
geldt niet alleen voor een stoel, maar voor alle 
grondstoffen die we uit de aarde halen. Wat ik 
kan bijdragen aan het verminderen van het ener-
gieverbruik, doe ik. Ook al is het soms een drup-
pel op een gloeiende plaat. Of zoals ze in het 
Weerter dialect zeggen: “Det beschutj ‘r neet 
aan.” Mijn advies: verduurzaam je huis in stap-
jes. Combineer het met groot onderhoud aan je 
huis, want het zijn best grote uitgaven.” 

En de zonnepanelen en warmtepomp, wanneer 
komen die? “Als het isoleren klaar is en de over-
heid meer duidelijkheid geeft”, antwoordt Bep 
Bocken. 

          
Verduurzaam je huis in stapjesVerduurzaam je huis in stapjes

uitgelicht

Maak een 
afspraak met de 

energiecoach

Rekensom 
Isolatie zolder/dak met glaswol 

incl. verwijderen oude isolatie,

schuifwanden en vergroten dakraam   € 10.000

achterkant nieuwe kunststof kozijnen 

en ramen, deur met HR++, hor (deur) 

en vensterbank binnen en buiten    € 7.000 

vloerisolatie TonZon thermokussens €  1.900 

      
      € 18.900 

Subsidie: 
HR++ glas en isolatie zolder   € 1.250 

Totale investering   € 17.050

Energieverbruik
Jaar aug.2019/aug.2020 aug.2021/aug.2022 aug.2022/aug.2023

Elektriciteit 1800 kWh 1791 kWh  1799 kWh

Gas 1400 m3 1051 m3    732 m3

1918  Nico met zijn dochters Dymphey en Danique. 

Bep Bocken.
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Roy van der Heijden (39), Weert

‘Perfectie vind ik 
een beetje saai’ 

ObjecT
MenS&kunst cultuur historie

Af en toe schilder ik ter ontspanning. Het vergt concentratie, 
maar veel van mijn ideeën ontstaan op een natuurlijke manier. 
Zoals ook mijn object. Vijf jaar heb ik eraan gewerkt. Met 
grote tussenpozen maar uiteindelijk was het ‘af’. En dit is het 
resultaat. Het hangt scheef omdat er meerdere imperfecties 
in zitten. Daar hou ik juist van, want ik vind perfectie eigen-
lijk best saai. Ik hou van spontaniteit. Het is één van de drie 
schilderijen die ik gemaakt heb en die bij Geert en mij in huis 
hangen. Wat wel leuk is om te vertellen is dat veel mensen 
het schilderij toevallig kennen. Het heeft op de uitnodiging 
voor ons huwelijk gestaan en tijdens álle digitale overleggen 
in coronatijd was dit schilderij het achtergronddecor. Dat be-
tekent dat het stiekem al door honderden mensen gezien is 
:-). Misschien ga ik in de toekomst meer schilderen. Hoe dan 
ook raak ik enthousiast van kunst en cultuuruitingen en nieuwe 
concepten die verrassen en/of mensen aan het denken zetten. 
Ik hoop dat dit schilderij met al haar imperfecties mensen ook 
aan het denken zet. Perfectie gaat soms gepaard met saaiheid, 
dus laat dat lekker gaan...

              Roy
Tips voor deze rubriek? Mail de redacteur, Mathilde Dominikowski - dominikowski@hlvw.nl

mensenobject

Restaurant Laurius ‘dining with a view’       0495 518 438      Laurabosweg 8 Weert 

Stijlvol dineren in de nazomer bij restaurant Laurius

“Dining with a View” zegt alles: dineren op een prachtlocatie waar alles 
gericht is op gastronomische verwennerij. 
In fine-dining restaurant Laurius brengt chef-kok Ronny Smeets vier 
avonden per week op geheel eigen wijze een ode aan de natuur. 

Spannende smaakcombinaties uit de internationale keuken in een 
oogstrelende opmaak geven de gerechten een unieke ‘bite’.
Dineer in een inspirerende setting, stijlvol maar ongedwongen.
Strijk neer op het zonovergoten terras met-vijver-en-fontein. 
In de zon of onder de vele parasols is het genieten van het uitzicht tot 
aan de bosrand in de verte.

Reserveer en plan een ontspannen en 
onvergetelijke culinaire ervaring! 
Van woensdag t/m zaterdag geopend voor diner.

Het ruime pand van De Fysioclub aan Staat 40C 
ziet er indrukwekkend uit. Eenmaal binnen raak je 
positief geprikkeld door de sfeer, de ambiance en 
het enthousiasme. De mensen die in de grote zaal 
aan het revalideren of het sporten zijn, hebben er 
zichtbaar en hoorbaar plezier in. “Dat is ook een 
belangrijk aspect in ons vak”, legt regiomanager 
Erik Borsboom (34) uit. “Van werken aan je ge-
zondheid en fysiek bezig zijn, worden mensen blij. 
Dat is een belangrijk effect van bewegen.”

Gezond houden
Na een rondleiding gaat het over het van oorsprong 
Brabantse bedrijf De Fysioclub. Erik: “We hebben 
ondertussen negen filialen, veelal in en rondom 
Helmond. Hier bieden we diverse specialisaties 
aan van fysiotherapie en meerdere vormen van fy-
sieke training en fitness, maar ook begeleiding bij 
een betere leefstijl en verantwoord afvallen (GLI). 
Allemaal onderdelen die bijdragen aan een bete-
re kwaliteit van leven. Want onze slogan is niet 
voor niets: ‘Beter worden…gezond blijven’. Met 
onze combinatie van fysiotherapie én trainings-
vormen maken we mensen beter en houden we 
ze gezond.”

Team
Het team van De Fysioclub in Nederweert bestaat 
op dit moment uit 15 medewerkers; tien thera-
peuten, drie trainers en twee mensen voor orga-
nisatie en ondersteuning. “Onze fysiotherapeuten 
hebben allen andere specialisaties, waardoor we 
in staat zijn om veel verschillende klachten te 
behandelen. Een groeiend onderdeel daarbij is de 
ergotherapie, een vorm van therapie die mensen 
handvatten geeft om (opnieuw) deel te nemen 
aan activiteiten. We helpen mensen om zich zo-
wel fysiek, geestelijk en emotioneel beter te laten 

voelen”, legt Erik uit. “Daarnaast is er ook een 
logopediste (Gerolda Bijlmakers) gevestigd in het 
pand, naast Livit Ottobock Care (orthopedisch 
specialist voor steunkousen, steunzolen e.d.)” 

Veelzijdigheid
“Naast ergotherapie bieden we vakkundige onder-
steuning op vlakken als manuele therapie, sport-
fysiotherapie, geriatrie, neurologie, oncologie en 
longaandoeningen. De therapeuten overleggen 
veel met elkaar over behandelwijzen. We streven 
naar een multidisciplinaire aanpak. Dit doen we 
door naast onderling overleg ook nauw contact te 
hebben met huisartsen en specialisten. Binnen ons 
team werken we zo intensief samen om het ge-
wenste doel te bereiken. 
Een mooi voorbeeld hiervan is artrose en/of aan-
houdende pijnklachten. In dit traject stemmen di-
verse therapeuten met elkaar de behandeling af. 
Hierdoor krijgt de cliënt een plan op maat om zijn 
of haar doelen te halen. Door overleg met bijvoor-
beeld een leefstijlcoach kan een cliënt probleem-
punten in zijn of haar leefstijl aanpakken zoals 
voeding, slaap e.d. Een ergotherapeut kan ervoor 
zorgen dat de cliënt sneller terug deel kan nemen 
aan activiteiten. Terwijl een fysiotherapeut zich 
richt op de knie of heup die in eerste instantie het 
probleem lijken. Hierdoor kan een operatie voor-
komen worden of langer worden uitgesteld.

Bij longklachten is er voor de logopediste nog een 
belangrijke rol weggelegd met bijvoorbeeld adem-
halingsoefeningen. Het is dan ook prettig dat de 
logopediste in huis is. Dat geldt ook voor Livit, die 
met orthopedische hulpmiddelen kan bijdragen 
aan een betere kwaliteit van leven van de cliënt.

Binnen ons filiaal zijn we ook gespecialiseerd in 
therapie op neurologisch vak. We gaan aan de slag 

met patiënten die een CVA of hersenbloeding heb-
ben gehad, of die te maken hebben met Parkinson. 
Met gespecialiseerde aanpak zijn – vaak langzaam 
– stappen te zetten in hun vooruitgang. Een mooi 
en dankbaar onderdeel”, vertelt Erik.
Door de intensieve samenwerking tussen de disci-
plines kunnen de fysiotherapeuten hun patiënten, 
tijdens of na de behandeling, ook trainingen in 
een fitnessgroep aanbieden, Hierin kunnen zij be-
paalde spiergroepen extra trainen, waarmee ver-
dere klachten in de toekomst voorkomen kunnen 
worden. Preventieve zorg dus. Maar ook andersom 
gebeurt het geregeld, dat trainers in de zaal een 
sporter met klachten doorstuurt naar een fysio-
therapeut voor gerichte behandeling. Dat trainen 
gebeurt in groepen met individuele deskundige 
begeleiding. Tijdstippen van deelname en training 
worden altijd bepaald in overleg met de klant.  

Zelfstandig of in groep
Ook individuele sporters of mensen (van alle leef-
tijden) die meer aandacht willen besteden aan 
het fitter worden en zijn, behoren tot de klanten-
groep. Het voordeel is dat mensen via een app hun 
deelnametijden zelf kunnen invullen en wijzigen. 
Waarbij telkens opgeleide trainers op de vloer van 
de oefenruimtes aanwezig zijn. Elke sporter heeft 
ook een op maat gemaakt programma dat hij of zij 
af kan werken. En de frequentie wordt in principe 
zelf bepaald, vaak in overleg met de therapeut”.

Veel te zien
Erik vervolgt: “En al die disciplines en mogelijk-
heden laten we tijdens onze Open Dag zien op za-
terdag 16 september a.s. van 10.00 – 14.00 uur. 
Mensen kunnen een kijkje nemen in de ruimtes en 
we vertellen over de mogelijkheden qua therapie 
en de bijbehorende trainingsmogelijkheden. Via 
presentaties geven we inhoud aan de noodzaak 
en effecten van fit zijn. Uiteraard kunnen men-
sen dan ook zelf ervaren hoe een training gaat. 
Kortom, veel te zien, te doen en te beleven op 
onze Open Dag. Iedereen is welkom, want ‘Beter 
worden’ is belangrijk, maar ‘Gezond blijven’ nog 
meer. Graag tot ziens!”

inbedrijf

Sinds 2021 is in Nederweert De Fysioclub gevestigd. Zij namen toen de praktijk van Huib Janssen over en zetten de diensten voort. Ook het 
vertrouwde team ging mee en werkt dagelijks met toewijding aan de gezondheid van hun cliënt. Na een interne verbouwing en metamorfose 
is het nu tijd voor een Open Dag. Iedereen kan kennis komen maken met de mogelijkheden om te werken aan een fitte en gezonde leefstijl. 

   Kom kennis maken met De Fysioclub tijdens de Open Dag                     
                      “Beter worden…gezond blijven”

Staat 40C, Nederweert                                                                                                                            
085-782 16 16 |  jvdi@fysioclub.nl

www.fysioclub.nl/jvdi

V.l.n.r.: Erik Borsboom, Sjoerd Stockmans, Irma Steijvers, Linda Bloemers, Tom Hendriks, Nathalie Meurkens, 
Jacques Hendriks, Janou Suntjens en Petra van Hoef. Niet op de foto: Nancy van Doren, Femke van Bussel, Nicole Greyn, Nik Rutten, Kim Meulepas, Ray Strous.

 Janou Suntjens

Nicole Greyn



Brigit van der Kraan in Gaithersburg (Maryland): 

Al vijftien jaar woont Brigit van der Kraan (47) in Gaithersburg, 
Maryland. Ze werkt voor Marriott, de grootste hotelketen ter wereld. 
Haar liefde voor Amerika (en Marriott) begon toen ze als stagiaire aan 
de slag ging in Orlando, Florida. Brigit: “Ik liet alles achter wat veilig en 
bekend was en verhuisde naar een ander continent. Super spannend, 
uitdagend en beangstigend, maar de beste ervaring die ik ooit heb 
gehad.” 

Vriendschap voor het leven
Brigit woonde met haar ouders in de 
wijk Leuken, bezocht daar de kleu-
terschool en vervolgens de Philips van 
Horne. Haar vriendin Karin Schreurs 
kent ze van de middelbare school en 
de twee hebben nog steeds vaak con-
tact. Karin houdt Brigit op de hoogte 
van wat er zoal gebeurt in Weert. 
Brigit turnde bij Jan van Weert en 
tenniste bij TC Weert Oost. “Bij de 
tennisclub heb ik heel wat uren door-
gebracht. Veel van mijn vrienden za-
ten bij de tennisclub en ik vond het 
heerlijk om daar naar toe te gaan. 
Niet alleen om te tennissen, maar 
ook om de gezelligheid.” In de vakan-
ties en in de weekenden werkte ze 
bij het AC Restaurant in Nederweert 
waar haar moeder ruim vijfentwintig 
jaar heeft gewerkt. Brigit: “Ik vond 
het werk en de collega’s hartstikke 
leuk en ik kreeg er nog voor betaald 
ook! Ik heb daar veel vriendschappen 
opgebouwd en met die vrienden en 
vriendinnen buiten het werk om veel 
plezier gehad.”

‘SinteMerteveugelke’
Haar mooiste herinnering aan Weert 
is toch wel het feest van Sint Maar-
ten: “Ik holde dan suikerbieten uit 

die we uit het veld van de boer achter 
ons huis hadden gestolen :). Dan gin-
gen we langs de deuren zingen voor 
snoep en als we erg boften kregen 
we geld. Ik kan me nog goed herin-
neren dat iemand twee gulden vijftig 
gaf! Daarna ging ik met mijn ouders 
naar een veld achter ons huis waar 
een enorme brandstapel stond. Die 
werd aangestoken tot een meters-
hoog vuur. Dan kwam ook iemand die 
St. Maarten uitbeeldde op een paard 
met rode cape en dat alles bekeken 
we onder het genot van een kopje 
warme chocolademelk. Een heerlijk 
spannende avond!”

Sprong in het diepe
Brigit gaat vervolgens in Heerlen naar 
school en volgt daar de opleiding 
Middelbare Toerisme en Recreatief 
Onderwijs (MTRO). Voor haar stage 
vliegt ze met een schoolgenoot (Ray-
mond Bogman), die ze van tevoren 
helemaal niet kende, naar Florida. 
Brigit: “Samen moesten we zelf een 
appartement zoeken, een auto kopen 
en alle dingen regelen die nodig zijn 
om te kunnen wonen in Amerika. Dat 
was superspannend. Meteen al de 
eerste week wist ik dat ik de juiste 
keuze had gemaakt. Ik vond Orlando 
fantastisch. 
Het was zwaar werken als stagiaire, 
zes dagen per week en geen vakan-
tie, maar het gevoel van vrijheid, het 
gevoel dat ik hier helemaal alleen 
was zonder familie om op terug te 
vallen en ik mijn eigen beslissingen 
moest nemen, vond ik een enorme 
uitdaging die ik graag aanging. Ik kan 
met heel mijn hart zeggen dat die 
periode een van de beste tijden van 
mijn leven was. Raymond en ik zijn 
door deze periode hele goede vrien-
den geworden en ook onze ouders 
konden het goed met elkaar vinden 
en zoeken elkaar nog regelmatig op.”

Marriott is de grootste hotelketen 
van de wereld met 32 verschillende 
merken (o.a. Marriott hotels, Ritz 
Carlton, Sheraton Westin), met 
meer dan 8.500 hotels verspreid 
over 138 landen en gebieden over 
de hele wereld.

Door Monique van den Brandt

werk direct met eigenaren van de ho-
tels en met de bedrijven die de ho-
tels managen voor de eigenaren. In 
samenwerking met Vice Presidents en 
Account-Executives ben ik er mede-
verantwoordelijk voor dat eigenaren 
in de VS en Canada investeren in hun 
hotels en op tijd renoveren, met de 
juiste strategie en een goed product 
leveren voor onze gasten.” Brigits man 
Simon werkt ook op het hoofdkantoor 
in de VS voor IT Security.

Verkeer is hier echt 
een ding
Samen met hun negenjarige dochter 
Zoey wonen Brigit en Simon in een 
mooie buurt van Gaithersburg met 
veel groen en toegang tot zwemba-
den, tennisbanen, pickle bal- (soort 
padel) en basketbalvelden. Er is een 
Aldi en een Lidl in de buurt waar ze 
veel boodschappen doen maar ze ho-
pen toch ook vaak op een pakketje 
met hagelslag of pindakaas uit Ne-
derland. Gaithersburg ligt 35 minuten 
zonder verkeer en 90 minuten met 
verkeer van Washington, DC. Bri-
git: “Mét of zonder verkeer is heel 
belangrijk om erbij te vermelden 
omdat we een van de meest drukke 
verkeerssituaties van het land heb-
ben. In het begin moest ik ook echt 
wennen om zelf auto te rijden. De 
snelwegen zijn veelal zesbaans op en 
zesbaans af en de auto’s zoeven je op 
hoge snelheid voorbij. Geen richting 
aangeven, afsnijden en rechts inhalen 
is de normaalste zaak van de wereld.”

Angstige dag
“Doordat we zo dicht bij Washing-
ton wonen, hebben we regelmatig 
te maken met wegen die geblok-
keerd zijn omdat een diplomaat of 
een ander hoog gepositioneerd per-
soon gebruikt maakt van de wegen. 
Vaak komen er helikopters over ons 
huis die naar Camp David vliegen of 
naar het Witte Huis en regelmatig is 
de president aan boord. Er wordt in 
Amerika niet openlijk gesproken over 
politiek en geloof maar omdat we zo 
dicht bij DC wonen ontkom je er vaak 
niet aan. De dag dat het Capitool 
werd bestormd (6 januari 2021) was 
voor ons zeer angstaanjagend. Ook al 

wonen we vijfendertig minuten van 
Washington, het kwam allemaal wel 
erg dichtbij en we zaten aan de buis 
gekluisterd om alles te volgen en te 
hopen dat onze vrienden die in het 
Capitool werken, veilig waren.”

‘Hier kan ik mezelf zijn’
Vanaf haar geboorte spreekt Brigit 
Nederlands met haar dochtertje. 
Zoey gaat zelfs drie uur per week naar 
een Nederlandse school in Bethesda. 
“Op die school werkt ze aan Neder-
lands spreken, grammatica, lezen en 
cultuur. Ook vieren we Koningsdag, 
uiteraard in het oranje en met oud-
hollandse spelletjes. En ze spreekt 
bijna dagelijks Nederlands met opa 
en oma in Weert via Facetime”, zegt 
Brigit enthousiast. De ouders van 
Brigit hebben haar altijd gesteund. 
Er was echter één ding waar ze een 
‘stokje voor hebben gestoken’ zoals 
ze het zelf zegt; “Mijn man is geboren 
in Nieuw-Zeeland en dat was het eni-
ge dat ze me gevraagd hebben om, 
zo lang ze nog leven, daar niet naar 
toe te emigreren. Dat we naar de USA 
verhuisden vonden ze uiteraard niet 
gemakkelijk. Ze komen elke zomer 
zes weken hiernaartoe en ik probeer 
één keer per jaar naar Nederland te 
vliegen (ook voor mijn schoonmoeder 
in Duitsland). Ik zou niet definitief te-
rug willen naar Nederland. Ik voel me 
hier thuis en als een vis in het water. 
Het leven hier bevalt me prima, ik 
voel me hier thuis en op mijn plaats.”

weer terug naar Europa en ging in 
Eschborn, Duitsland aan de slag bij 
het Regionale Hoofdkantoor van Mar-
riott voor Europa. Hier ontmoette ze 
haar partner Simon Dau (46). Hij is 
geboren in Nieuw-Zeeland, verhuisde 
op tweejarige leeftijd naar Denemar-
ken en op zijn elfde naar Duitsland. 
Hij werkte daar voor Marriott IT. Hun 
relatie hangen ze niet aan de grote 
klok en slechts een handjevol col-

lega’s is op de hoogte. “Zelfs toen 
onze bazen bekend maakten dat we 
allebei het kantoor gingen verlaten 
om samen naar Amerika te verhui-
zen, waren veel collega’s stomver-
baasd dat we al drie jaar een relatie 
hadden”, lacht Brigit.

Hals over kop getrouwd
Brigit vertelt ook nog wat daaraan 
voorafging: “Simon kreeg een baan 
aangeboden op het hoofdkantoor van 
Marriott in de VS. We woonden in die 
tijd wel samen in Duitsland maar wa-
ren niet getrouwd. Ik wilde altijd al 
graag terug naar de VS nadat ik daar 
anderhalf jaar lang had gewoond en 
we grepen de kans graag aan. Het 
enige dilemma was dat, voor mij om 
mee te kunnen gaan en gesponsord te 
worden door Marriott, we getrouwd 
moesten zijn. Dus besloten we heel 
romantisch om ‘dan maar te trou-
wen’. Ik weet nog goed dat ik mijn 
ouders in Nederland belde en vroeg 
wat ze over drie weken gingen doen. 
‘Niks’, was het antwoord. Nou zei ik, 
‘dan kunnen jullie mooi naar ons toe 
komen want Simon en ik gaan trou-
wen en emigreren naar Amerika.’ 
Arme pap en mam, ze hebben best 
veel moeten doorstaan met mij”, 
zegt Brigit lachend. “Mijn ouders 
hebben me altijd gesteund in al mijn 
beslissingen om op de verschillende 
plaatsen te wonen en accepteerden 
dat ik mijn vleugels wilde uitslaan.”
Brigit werkt sinds 2009 op het hoofd-
kantoor van Marriott in Bethesda en 
legt uit wat ze daar doet: “Ik werk 
voor Owner en Franchise Services en 

wegvanhier wegvanhier

‘In de VS voel ik me als een vis in het water’‘In de VS voel ik me als een vis in het water’

Tips voor deze rubriek? Mail de 
redacteur, Monique van den Brandt

monique@vandenbrandt.eu

Stiekem verliefd
Brigit gaat stage lopen bij het Or-
lando World Center Marriott Hotel, 
in die tijd het grootste Marriott ho-
tel in de VS met 2.000 kamers, een 
megagroot zwembad, professionele 
golfbaan en zes verschillende restau-
rants. In een half jaar tijd doorliep 

ze alle afdelingen van de keuken en 
daarna werkte ze een jaar bij de 
front office/receptie. Tot haar spijt 
moest ze daarna de USA verlaten. 
Ze ging werken voor het Renaissance 
Amsterdam Hotel en vloog daarna 
terug over de Atlantische Oceaan 
om te gaan werken voor het Curaçao 
Marriott Hotel. Vervolgens vloog ze 

23



column

samen in beweging

Zorg jij voor een ander? 
Ludo Hermans schrijft op verzoek van Punt Welzijn regelmatig een 
column over mantelzorg. Tijdens de ziekte van zijn vrouw was hij 
haar mantelzorger, maar sinds 2021 is hij zeer slechtziend en zijn 
de rollen omgedraaid.

Afscheid
Nu de vakanties grotendeels voorbij zijn en de wereld weer terug 
naar normaal evolueert, denken we soms weemoedig terug aan het 
afscheid dat we namen van ons vakantieadres en vakantievrienden. 
Vaak met “we houden contact.”
“Weggaan is een stukje sterven”, zegt men.
Zo voelt het ook.
Ik hoor dit vaker van mantelzorgers wanneer diegene waarvoor 
ze zorgen, opgenomen wordt in een zorginstelling. Het naar de 
instelling brengen gaat gepaard met intense weemoed. Daarnaast 
zijn er bij het weggaan, na elk bezoek, telkens de gevoelens van 
verdriet. 

Mijn jongste broer heeft vorig jaar euthanasie laten plegen. Zelf was 
ik te ziek om aanwezig te zijn en moest ik mijn verdriet op afstand 
zien te verwerken.
Het was zijn fysiek ‘wegdeinen’. Hij zal altijd in mijn hoofd blijven 
golven. De ene keer nadrukkelijker, dan weer op de achtergrond. Het 
afscheid zal oneindig in mijn hart voortleven.

Ik vraag me af hoe dat zit bij een mantelzorger die soms jaren 
intensief voor iemand zorgt en dan onderdeel wordt van een 
stervensproces. Kun je, als naaste, jezelf voorbereiden op leegte? 
De mantelzorger heeft met hart en ziel gezorgd, om te helpen waar 
nodig.

Wat dan rest is de weg naar een gepland gemis. Ze kunnen niet 
zeggen; “We houden contact. Misschien tot volgend jaar?” Het is 
geen vakantieafscheid.
In welke mate sterven mantelzorgers mee? Wie biedt hun een 
luisterend oor?
In zekere zin zijn die er. Ze werken onder andere bij Punt Welzijn.

De mantelzorgondersteuners van Punt Welzijn kunnen je door de 
sterke emoties heen helpen die je als achtergebleven mantelzorger 
ervaart.
Ze ontnemen niet je golvend verdriet, maar helpen het te verzachten.

Je gevoelens delen helpt. Dat geldt volgens mij voor ons allen. Ik heb 
mijn verdriet om mijn broer afgezwakt door erover te praten en te 
praten.

Gelukkig hoef ik nog geen afscheid van jullie te nemen. Er volgt nog 
één column dit jaar.
Dus tot ziens.

0495-697900
www.puntwelzijn.nl

Zorg jij voor een ander? 
Je kunt bij Punt Welzijn terecht voor informatie, advies of een 

luisterend oor door te bellen naar 0495-697900 of te mailen naar
mantelzorg@puntwelzijn.nl. Wil je meer columns lezen van Ludo, 

schrijf je dan in voor de mantelzorgnieuwsbrief via www.puntwelzijn.nl.

Ludo 
Hermans

Onze volgende editie verschijnt 
in het weekend van 

30 september - 1 oktober, 
thema: Wonen.
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Het nieuwe schooljaar staat voor de deur en in gedachten ga ik 
even terug naar mijn laatste schooldag op de basisschool. Ik stond 
schoorvoetend op de duikplank tussen kindertijd en puberteit, nog 
niet klaar om in het diepe te springen. In september zou ik mijn 
natuurlijke habitat dagelijks via de Boshoverbrug verlaten voor 
avonturen op het Bisschoppelijk College. Maar genoeg drama, zover 
was het nog niet. 

Op basisschool De Vosseberg (tegenwoordig: Odaschool, 
locatie Anjelierstraat) stond deze dag in het teken van sport- en 
spelgerelateerde activiteiten. Tevergeefs deed ik mijn best om een 
podiumplek te behalen, maar dat lag niet aan mijn outfit. Voor 
deze feestelijke gelegenheid droeg ik mijn favoriete Bart Simpson-
shirt, keurig ingestopt in een neonkleurig broekje. Daaronder mijn 
eeuwige witte sokken, opgetrokken tot halverwege de schenen. Mijn 
Lego-kapsel bedekt met een legerpetje vanwege aerodynamische 
redenen.
Het werd muzikaal gezien ook een enerverende dag, mede door All-
4-One’s zwijmelklassieker “I Swear”, waarbij ik een wanhoopspoging 
ondernam om mijn grote liefde (naam bij de redactie bekend) 
te veroveren. Dit mislukte jammerlijk (reden ook bij de redactie 
bekend). Emotioneel verzwolg ik diverse plakken cake en bekers 
ranja. Dit tot grote vreugde van onze tandarts, die zijn gedroomde 
aanbouw dichterbij zag komen.
Ook de prijsuitreiking verliep teleurstellend, maar dat kon me na 
mijn amoureuze faux-pas niet schelen.

column

Maarten 
  Princen

Tijd voor liefdesverdriet was er niet: de traditionele trefbalwedstrijd tussen 
schoolverlaters en leraren stond op het programma. Deze activiteit was 
eigenlijk niet meer dan een goed gecamoufleerde mogelijkheid voor de 
leraren om op milde, doch fysieke, wijze wraak te nemen voor het geklier 
door de jaren heen. De leraren waren ongeslagen en in 1994 werden 
ook mijn klasgenoten en ik aan de zegekar gebonden. Tot overmaat van 
ramp kreeg ik een snoeiharde effectbal onder de gordel (precies tegen het 
laaghangende zomerfruit) te verduren. Met een hoog gilletje ging ik tegen 
de vlakte. Dit onder toeziend oog van een menigte joelende leerlingen en 
ouders. Ondersteund door enkele juffen verliet ik het slagveld en van de 
schoolverpleegster kreeg ik een washandje met daarin een coldpack om 
mijn potentiële nageslacht te redden.

De apotheose van de dag volgde niet lang daarna. Mijn klasgenoten en ik 
beklommen het podium op het speelplein: tijd voor het afscheidslied, dat 
uit de storende geluidsboxen schalde. Vechtend tegen mijn tranen zong ik 
overdreven hard mee. Hierna was de dag ten einde en nam ik met trillende 
onderlip afscheid van de leraren en mijn klasgenootjes.
Eenmaal op weg naar huis vochten verschillende grote levensvraagstukken 
om voorrang in mijn hoofd. Zou ik mijn vriendjes, die naar een andere 
school zouden gaan, nog zien? Waarom was de naam Raider veranderd in 
Twix? Zou ik ooit een vriendin krijgen? Waarom ging Ruud Gullit niet mee 
naar het WK?

In de loop der jaren kreeg ik antwoord op deze prangende vragen, sommige 
antwoorden raakten me meer dan andere. Desalniettemin kan ik, 29 jaar 
later, concluderen dat de problemen van het 11-jarige jongetje als sneeuw 
voor de zon verdwenen. Overigens draag ik nog altijd witte sokken.

Laarderweg 96 - Weert • 0495-531 222 • klusfix@home.nl • www.klusfix.nl

onderhoud 
renovatie 
verbouwingen 
timmerwerk
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Volvo XC60 Recharge Plug-in hybrid vanaf € 59.995 (consumentenadviesprijs) of € 58.695 (fiscale waarde). Abonnement vanaf € 999 per maand, incl. btw en exclusief brandstof, o.b.v. Care by Volvo 48 mnd abonnement, 10.000 km 

per jaar. Wijzigingen voorbehouden. Raadpleeg voor meer informatie de verkoopvoorwaarden op www.volvocars.nl. WLTP gecombineerd verbruik: 1,0 - 1,2 l/100 km (100,0 - 83,3 km/l), gem. CO2-uitstoot resp. 23 - 27 g/km.

Volvo XC60 Essential Edition
De Volvo XC60 Essential Edition is uiterst scherp in prijs en uitgerust met een krachtige T6 AWD 

plug-in hybride aandrijving met 350pk en tot 80 km elektrische range. Voorzien van een zeer hoge 
standaarduitrusting met o.a. Google infotainment, panoramadak en preconditioning met timer.  

De vele veiligheidsvoorzieningen assisteren als het nodig is. 
De Essential Edition is leverbaar in een beperkte oplage.  

VANAF € 59.995 | AUTO-ABONNEMENT VANAF € 999 PER MAAND 

Ontdek meer op www.autobedrijfrutten.nl

Volvo Rutten Boxmeer
Lionstraat 3
0485-562522 www.autobedrijfrutten.nl

Volvo Rutten Venlo
Venrayseweg 28
077-3961850

Volvo Rutten Echt
Fahrenheitweg 22
0475-340789

Kom dan wonen in het groene hart van Fatima in Weert!
www.huizemolenveld.nl  |  info@huizemolenveld.nl  |  0495 782082

 Heeft  u zorg nodig in 
de directe nabijheid?

Is uw huis/appartement te 
groot of niet meer geschikt?

Bent u veel alleen en wilt 
u meer aanspraak en 

afl eiding?

Voert u het liefst de regie 
over uw eigen leven?

Is een verpleeghuis
 helemaal niks voor u?

Charlotte Vrancken, 35 jaar, partner van Kris en moeder van Eden (3) en op het moment van dit interview hoogzwanger van haar        
tweede zoontje. Charlotte leefde 12 jaar (bijna) alleen maar voor haar werk in de jeugdzorg. “Maar op bepaalde momenten in je        
leven gebeuren er dingen waardoor je andere inzichten krijgt en je je tijd en energie anders moet gaan verdelen”, aldus Charlotte. 
Ze kreeg een gezin maar ook de reorganisatie in de jeugdzorg speelde een rol. Inmiddels werkt ze bijna een jaar als 
onderwijsassistente op basisschool De Glundering in Haelen.

Door Monique Lempens

deswitch

Passie voor jeugdzorg
Die ontdekte Charlotte eigenlijk pas toen ze vanuit haar opleiding SPH (Sociaal 
Pedagogische Hulpverlening) stage ging lopen bij de Mutsaersstichting, 
een centrum voor jeugdzorg, GGZ, welzijn en onderwijs. Het had weinig 
gescheeld of ze had de SPH niet afgerond. “Met de opleiding zelf had ik 
weinig, maar mijn vader zei tegen mij: ‘als je anders niet weet wat je wilt 
gaan doen, maak het dan maar af, want het past wel bij je’. En gelijk had 
hij. In die 12 jaar heb ik alle facetten van de jeugdzorg doorlopen. Denk aan 
jeugdpsychiatrie, zowel vrijwillig als gedwongen kader. Hierna de 24-uurszorg 
binnen de gehandicapten- en jeugdzorg. Je werkt dan met een groep jongeren 
die ieder hun eigen hulpvraag hebben. Deze hulpvraag komt veelal voort uit 
psychiatrische-, en/of gedragsproblematiek. Deze jongeren lopen vast in hun 
dagelijks leven en zijn op dat moment niet in staat om thuis te blijven wonen.”

Iedereen is anders en dat is heel interessant
Charlotte vervolgt: “Wat maakt het dat je bent, zoals je bent? Wat maakt het, 
dat je je zo gedraagt? Dat boeit mij enorm en nog steeds, ook in het onderwijs 
waar ik nu werk. Vaak speelt de gezinssituatie of de omgeving waarin het 
kind opgroeit hierin een rol. Ook krijg je te maken met kinderen met een 
traumaverleden. Als je iets voor die kinderen kunt betekenen, een stukje hulp 
en veiligheid kunt bieden, dat geeft mij voldoening. En dat zit ‘m vaak in hele 
kleine dingen.”

Meer in het leven dan werken
“Toen ik alleen was, hoefde ik alleen voor mezelf te zorgen en maakte ik 
veel uren voor mijn werk. Maar door onder andere mijn gezin, kwam het 
besef dat er meer in het leven is dan het werk. Daarnaast heeft de transitie 
in de jeugdzorg meegespeeld in mijn keuze om iets anders te gaan doen. De 
organisatie van de jeugdhulp en daarmee ook de budgetten, zijn van landelijk 
overgegaan naar de gemeenten. Naar mijn mening ging het geld hierdoor een 

grotere rol spelen en dit had een negatieve invloed op het inrichten van de 
hulpverlening en zorg. Zo ook op de werkdruk en op de veiligheid van zowel 
de medewerkers als de cliënten. Door een te hoge werkdruk ging je dingen 
afraffelen. De echte aandacht voor de cliënt ging eraan onderdoor. Je deed je 
best, maar ik had het gevoel dat ik tekortschoot en dat vond ik heel frustrerend.”

Naar het basisonderwijs
In de laatste 2 jaar van haar werk in de jeugdzorg had Charlotte een 
ambulante functie en ondersteunde ze kinderen met een extra hulpvraag in 
het basisonderwijs. Zo kwam ze in aanraking met het reguliere onderwijs en 
merkte dat dit haar weer een heel nieuwe energie gaf. “De dynamiek in het 
reguliere onderwijs en het enthousiasme en leergierigheid van kinderen vind 
ik erg leuk”, geeft Charlotte aan. “Ik ben toen met een leraar aan de praat 
geraakt en hij gaf aan dat ze mensen zochten. Dus heb ik de stoute schoenen 
aangetrokken en ben gewoon eens gaan kletsen. Met de school en het team 
had ik meteen een goede klik. Met mijn pedagogische achtergrond en ervaring 
kan ik iets extra’s brengen. Maar in het didactische (onderwijzende) gedeelte 
ben ik lerende. Na 12 jaar ga je totaal iets anders doen en dat maakt mij soms 
onzeker. Maar die onzekerheid motiveert mij weer om bij te leren. Bij mijn 
jongere collega’s zie ik het ‘hongerige’ en ‘alles voor je werk doen’ terug dat 
ik zelf had toen ik in de jeugdzorg begon. Dat heb ik niet meer op die manier, 
maar wat ik doe, doe ik vol overgave.” 

Balans werk en privé
“Wat ik nu doe past beter bij mij en mijn gezin, maar de balans tussen werk, 
gezin en privé goed houden, blijft belangrijk.” Als ik Charlotte vraag wat haar 
grootste uitdaging is, geeft ze aan: “Dat ben ikzelf. Het is de aard van het 
beestje. Ik leg de lat altijd hoog en ben streng voor mezelf. Goed om af en 
toe stil te staan en bewust te genieten van het ouderschap, van mijn werk en 
iets leuks doen.”

Van jeugdzorg naar    
                                   

onderwijs
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De afgelopen jaren schoten de bedrijven in 
zonne-energie als paddenstoelen uit de grond. 
Maar vaak gingen ze nog sneller ter ziele. Som-
mige bedrijven die gingen voor het snelle geld. 
Dat geldt absoluut niet voor VDS Solar Systems. 
Eigenaren Frank en Helmie van der Sanden zijn 
trots dat ze al ruim 10 jaar de klanten van dienst 
kunnen zijn en merken dat hun aanpak vruch-
ten afwerpt. Frank: “Bij ons staat de klant nog 
steeds op 1. Wij leveren een goed product, te-
gen goede tarieven, maar gaan vooral voor een 
zeer goede service. Omdat we bij nieuwe klan-
ten altijd vooraf gaan kijken hoe de situatie ter 
plaatse is, komen we niet voor verrassingen te 
staan. Daarnaast plaatsen we de zonnepanelen 
in de zogeheten parallelle schakeling, waardoor 
je van elk paneel afzonderlijk de prestaties kunt 
uitlezen en mogelijke problemen zeer efficiënt 
kunt identificeren en oplossen.

Voldoende specialisme
Binnen de gehele branche merken ze dat de 
grote vraag naar zonnepanelen enigszins af-
neemt. De prijzen zijn daardoor gedaald. In te-
gensteling tot veel andere bedrijven heeft VDS 
Solar Systems voldoende specialisten in dienst. 
Dat komt mede doordat er in de bouwsector 
veel projecten zijn stil gevallen, waardoor er 
meer vakmensen beschikbaar zijn gekomen. 
Helmie: “We hebben momenteel 32 medewer-
kers werkzaam voor VDS, hierdoor kunnen wij 
sneller inspelen op aanvragen en servicever-
zoeken. We werken vier dagen per week aan de 
plaatsingsprojecten, met de vrijdag als uitloop-
dag om vertraging op te vangen (bijvoorbeeld 
vertraging door slecht weer). Maar die vrijdag is 
vooral ingericht als servicedag. Omdat we daar 
nu een vaste dag voor inplannen kunnen we ser-
viceklanten eerder van dienst zijn en storing(en) 
snel verhelpen. Wij hebben op bijna alle vlakken 

en deze via de zonne-energie ‘gratis’ kunnen 
opladen. En er zijn nu al laadpalen die de auto 
supersnel laden.” Daarnaast levert VDS ook in-
fraroodverwarming. “Dat zijn verwarmingsele-
menten die we onder andere in systeemplafonds 
plaatsen. Met de gestegen gasprijzen zijn deze 
panelen op stroom een zeer goed alternatief”, 
aldus Frank. “En sinds enige tijd zijn we ook ge-
specialiseerd in batterijen om zonne-energie in 
op te slaan. Omdat het terug leveren van stroom 

binnen de duurzame energie expertise in huis, 
waardoor wij op een heel breed scala onze dien-
sten kunnen inzetten.”

Laadpalen en accu’s
Naast de zonnepanelen heeft VDS haar produc-
tenrange in de jaren ook uitgebreid. Zo zijn ze 
ook leverancier van laadpalen, plaatsen deze en 
sluiten ze ook aan. Frank: “Je ziet dat steeds 
meer klanten overstappen op elektrische auto’s 

op het net steeds lastiger en minder lucratief 
gaat worden, is opslag een geweldige oplossing. 
Dat betekent dat alle stroom die overdag via de 
zonnepanelen gewonnen wordt en niet zelf ge-
bruikt, opgeslagen wordt in de batterij. 
Hiermee is de eigen opgewekte stroom op la-
tere tijdstippen te gebruiken. Zeker met de af-
lopende salderingsregeling is dit dé toekomst. 
En vanuit die accu’s zijn elektrische auto’s dan 
ook ’s avonds prima op te laden. En voor be-
drijven die zonnepanelen hebben is dit ook een 
uitkomst. Zij mogen namelijk geen stroom terug 
leveren op het net.  Nu kunnen ze deze stroom 
opslaan in de accu voor later gebruik, waardoor 
de terugverdientijd aanzienlijk korter wordt”, 
legt Frank uit.

wij uniek in de markt. Ook weer een voorbeeld 
van hoe innovatief VDS is. Afnemers kunnen hun 
bestelling gewoon bij Solarc afhalen. Waar onze 
dochter Mancha verantwoordelijk is voor de da-
gelijkse gang van zaken bij VDS, is onze zoon 
Dennis de eindverantwoordelijke bij Solarc. In 
die hoedanigheid is het ook familiair.” 

Altijd binnenlopen
Helmie vervolgt: “Dat innovatieve geldt ook 
voor de begeleiding die wij bieden aan de za-
kelijke markt, voor wat betreft de subsidiemo-
gelijkheden in onze branche. Omdat wij thuis 
zijn in deze wereld helpen wij bedrijven om 
te kijken naar de beste subsidiemogelijkhe-
den én het vergroten van de duurzaamheid.                                                                                                              
Maar ook onze inloopmogelijkheden zijn uniek. 
Klanten kunnen elke dag tussen 7.30 uur en 
16.00 uur bij ons bedrijf binnenlopen, waar 
altijd bezetting is. En elke vrijdagmiddag zijn 
onze adviseurs aanwezig die klanten kunnen ad-
viseren en de mogelijkheden kunnen tonen in 
de showtuin op ons dak. Want net zoals onze 
kantoren zijn gebouwd - met veel glas, open en 
transparant - zo zijn we ook naar onze klanten. 
En dat het wordt gewaardeerd blijkt uit het feit 
dat we steeds vaker aanvragen krijgen van kin-
deren van onze klanten die nu zelf een woning 
hebben en ook zonnepanelen willen.  Mooie blijk 
van tevredenheid en waardering van onze per-
soonlijke aanpak. Op die manier willen we ook 
de komende 10 jaar zaken blijven doen” sluiten 
Helmie en Frank af.

Trouwe medewerkers
In de afgelopen 10 jaar heeft VDS ook veel geïn-
vesteerd in hun personeel. Helmie: “Omdat we 
weten dat het lastig is om specialisten te vinden 
én om ze te behouden, steken we veel tijd en 
energie in ons team. Goede arbeidsomstandig-
heden, regelmatig activiteiten, de partners er 
regelmatig bij betrekken en medewerkers veel 
verantwoordelijkheid geven. Tevens hebben we 
aandacht voor een goede balans tussen mannen 
en vrouwen in ons team. Het gaat er bij ons erg 
familiair aan toe wat goed is voor de sfeer. We 
merken een grote betrokkenheid van het perso-
neel en trots om voor VDS te werken. Dat horen 
we ook terug van onze klanten en daar zijn wíj 
dan weer trots op.”

Nieuw bedrijf
Het afgelopen jaar bouwde VDS een nieuw pand 
aan de Schepenlaan, direct naast hun eigen ves-
tiging. Hier is sinds begin deze maand het zuster-
bedrijf Solarc gevestigd.    
Solarc is leverancier van zonnepanelen gericht 
op de kleine installateur. Frank: “Wij zijn in 
de unieke positie om zowel zonnepanelen als 
SolarEdge omvormers te leveren zonder BTW. 
Hier zijn natuurlijk vanuit de overheid wel een 
aantal voorwaarden aan verbonden. Kleine in-
stallateurs betalen de BTW wel wanneer ze el-
ders inkopen. Door deze manier van inkopen 
hoeven kleinere installateurs niet meer vooraf 
te investeren in grote BTW-bedragen waardoor 
hun liquiditeit minder in gevaar komt. Hierin zijn 

VDS Solar Systems bestaat 10 jaar  en breidt haar diensten verder uit 
           “De klant staat bij ons nog steeds op 1”

Het Weerter bedrijf VDS Solar Systems bestaat 10 jaar en is in die jaren uitgegroeid tot een zeer betrouwbaar en 
gespecialiseerd installateur van zonne-energie installaties. Daarnaast heeft het bedrijf zich in de breedte ontwikkeld 
en levert tegenwoordig naast laadpalen ook infraroodverwarming en accu’s voor energieopslag. In september wordt de 
aangrenzende nieuwbouw van het zusterbedrijf Solarc opgeleverd. Tijd om even bij te praten.

Door Desiré Kappert

Dennis, Frank, Helmie en Mancha.

inbedrijf inbedrijf

De afgelopen jaren schoten de bedrijven in 
zonne-energie als paddenstoelen uit de grond. 
Maar vaak gingen ze nog sneller ter ziele. Som-
mige bedrijven die gingen voor het snelle geld. 
Dat geldt absoluut niet voor VDS Solar Systems. 
Eigenaren Frank en Helmie van der Sanden zijn 
trots dat ze al ruim 10 jaar de klanten van dienst 
kunnen zijn en merken dat hun aanpak vruch-
ten afwerpt. Frank: “Bij ons staat de klant nog 
steeds op 1. Wij leveren een goed product, te-
gen goede tarieven, maar gaan vooral voor een 
zeer goede service. Omdat we bij nieuwe klan-
ten altijd vooraf gaan kijken hoe de situatie ter 
plaatse is, komen we niet voor verrassingen te 
staan. Daarnaast plaatsen we de zonnepanelen 
in de zogeheten parallelle schakeling, waardoor 
je van elk paneel afzonderlijk de prestaties kunt 

Voldoende specialisme
Binnen de gehele branche merken ze dat de gro-
te vraag naar zonnepanelen enigszins afneemt. 
De prijzen zijn daardoor gedaald. In tegenste-
ling tot veel andere bedrijven heeft VDS Solar 
Systems voldoende specialisten in dienst. Dat 
komt mede doordat er in de bouwsector veel 
projecten zijn stil gevallen, waardoor er meer 
vakmensen beschikbaar zijn gekomen. Hel-
mie: “We hebben momenteel 32 medewerkers 
werkzaam voor VDS, hierdoor kunnen wij snel-
ler inspelen op aanvragen en serviceverzoeken. 
We werken vier dagen per week aan de plaat-
singsprojecten, met de vrijdag als uitloopdag 
om vertraging op te vangen (bijvoorbeeld ver-
traging door slecht weer). Maar die vrijdag is 
vooral ingericht als servicedag. Omdat we daar 
nu een vaste dag voor inplannen kunnen we ser-
viceklanten eerder van dienst zijn en storing(en) 
snel verhelpen. Wij hebben op bijna alle vlakken 

en deze via de zonne-energie ‘gratis’ kunnen 
opladen. En er zijn nu al laadpalen die de auto 
supersnel laden.” Daarnaast levert VDS ook in-
fraroodverwarming. “Dat zijn verwarmingsele-
menten die we onder andere in systeemplafonds 
plaatsen. Met de gestegen gasprijzen zijn deze 
panelen op stroom een zeer goed alternatief”, 
aldus Frank. “En sinds enige tijd zijn we ook ge-
specialiseerd in batterijen om zonne-energie in 
op te slaan. Omdat het terug leveren van stroom 

binnen de duurzame energie expertise in huis, 
waardoor wij op een heel breed scala onze dien-
sten kunnen inzetten.”

Laadpalen en accu’s
Naast de zonnepanelen heeft VDS haar produc-
tenrange in de jaren ook uitgebreid. Zo zijn ze 
ook leverancier van laadpalen, plaatsen deze en 
sluiten ze ook aan. Frank: “Je ziet dat steeds 
meer klanten overstappen op elektrische auto’s 

op het net steeds lastiger en minder lucratief 
gaat worden, is opslag een geweldige oplossing. 
Dat betekent dat alle stroom die overdag via de 
zonnepanelen gewonnen wordt en niet zelf ge-
bruikt, opgeslagen wordt in de batterij. 
Hiermee is de eigen opgewekte stroom op la-
tere tijdstippen te gebruiken. Zeker met de af-
lopende salderingsregeling is dit dé toekomst. 
En vanuit die accu’s zijn elektrische auto’s dan 
ook ’s avonds prima op te laden. En voor be-
drijven die zonnepanelen hebben is dit ook een 
uitkomst. Zij mogen namelijk geen stroom terug 
leveren op het net.  Nu kunnen ze deze stroom 
opslaan in de accu voor later gebruik, waardoor 
de terugverdientijd aanzienlijk korter wordt”, 
legt Frank uit.

wij uniek in de markt. Ook weer een voorbeeld 
van hoe innovatief VDS is. Afnemers kunnen hun 
bestelling gewoon bij Solarc afhalen. Waar onze 
dochter Mancha verantwoordelijk is voor de da-
gelijkse gang van zaken bij VDS, is onze zoon 
Dennis de eindverantwoordelijke bij Solarc. In 
die hoedanigheid is het ook familiair.” 

Altijd binnenlopen
Helmie vervolgt: “Dat innovatieve geldt ook 
voor de begeleiding die wij bieden aan de 
zakelijke markt, betreft de subsidiemoge-
lijkheden in onze branche. Omdat wij thuis 
zijn in deze wereld helpen wij bedrijven om 
te kijken naar de beste subsidiemogelijkhe-
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Maar ook onze inloopmogelijkheden zijn uniek. 
Klanten kunnen elke dag tussen 7.30 uur en 
16.00 uur bij ons bedrijf binnenlopen, waar 
altijd bezetting is. En elke vrijdagmiddag zijn 
onze adviseurs aanwezig die klanten kunnen ad-
viseren en de mogelijkheden kunnen tonen in 
de showtuin op ons dak. Want net zoals onze 
kantoren zijn gebouwd - met veel glas, open en 
transparant - zo zijn we ook naar onze klanten. 
En dat het wordt gewaardeerd blijkt uit het feit 
dat we steeds vaker aanvragen krijgen van kin-
deren van onze klanten die nu zelf een woning 
hebben en ook zonnepanelen willen.  Mooie blijk 
van tevredenheid en waardering van onze per-
soonlijke aanpak. Op die manier willen we ook 
de komende 10 jaar zaken blijven doen” sluiten 
Helmie en Frank af.

Trouwe medewerkers
In de afgelopen 10 jaar heeft VDS ook veel geïn-
vesteerd in hun personeel. Helmie: “Omdat we 
weten dat het lastig is om specialisten te vinden 
én om ze te behouden, steken we veel tijd en 
energie in ons team. Goede arbeidsomstandig-
heden, regelmatig activiteiten, de partners er 
regelmatig bij betrekken en medewerkers veel 
verantwoordelijkheid geven. Tevens hebben we 
aandacht voor een goede balans tussen mannen 
en vrouwen in ons team. Het gaat er bij ons erg 
familiair aan toe wat goed is voor de sfeer. We 
merken een grote betrokkenheid van het perso-
neel en trots om voor VDS te werken. Dat horen 
we ook terug van onze klanten en daar zijn wij 
dan weer trots op.”

Nieuw bedrijf
Het afgelopen jaar bouwde VDS een nieuw pand 
aan de Schepenlaan, direct naast hun eigen ves-
tiging. Hier is sinds begin deze maand het zus-
terbedrijf Solarc gevestigd.    
Solarc is leverancier van zonnepanelen gericht 
aan de kleine installateur. Frank: “Wij zijn in de 
unieke positie om zowel zonnepanelen als Sola-
rEdge omvormers te leveren zonder BTW. Hier 
zijn natuurlijk wel een aantal voorwaarden aan 
verbonden gesteld vanuit de overheid. Kleine in-
stallateurs betalen deze wel wanneer ze elders 
inkopen. Door deze manier van inkopen hoeven 
kleinere installateurs niet meer vooraf te in-
vesteren in grote Btw-bedragen waardoor hun 
liquiditeit minder in gevaar komt. Hierin zijn 

VDS Solar Systems    Schepenlaan 8, Weert  |  085- 047 07 10  |  www.vdssolarsystems.com
|  www.solarc.nlSolarc   Schepenlaan 10, Weert  

 bestaat 10 jaar  en breidt haar diensten verder uit 
           “De klant staat bij ons nog steeds op 1”

Door Desiré Kappert

Dennis, Frank, Helmie en Mancha.
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Vanwege groei in de regio Weert zoeken wij:
Verhuizers en Voorman verhuizingen

Meewerkend chauffeur en Meubelbezorger (C of BE)
Zowel fulltime als parttime mogelijkheden

Meer weten? www.rikdieteren.nl of bel 0495-749 444. Tot snel!

HORIZONTAAL
5.  Thema van de Ospelse Molendag 2023, bij molen de Korenbloem.
8.  Openbaar Ministerie.
9.  Lidwoord.
10. Miranda en Bert uit Leveroy koppelden deze af: 
 de … waterafvoer.
12.  Bolgewas.
14.  Fractie Weert Lokaal stelt vragen over de locatiekeuze 
 voor de nieuwbouw van deze school.
16.  Identiteitsbewijs.
19.  B&W Nederweert bezocht de zes dorpsraden, 
 als blijk van waardering.
21.  Gebouw.
22.  Eerste persoon enkelvoud van kunnen.
23.  Deze zanger (voornaam) sloot de Nederweerter kermisdinsdag af.
25.  De Bosuil Weert presenteert op 16 september … Disco, 
 de hits van toen en nu.
27.  Zijrivier van de Maas.
28.  Bosseve vör … was weer een groot succes, 
 opbrengst voor het goede doel: bijna 6.000 euro!
29.  Schrijfartikel.
31.  Vlag.
33.  Lust/zin.
34.  Honderd jaar.
35.  Openluchtmuseum Nederweert-Eind staat op 3 september  
 in het teken van de … dag.
38.  Kledingstuk.
39.  Onderwijsinstelling.
40.  Gek.
41.  Oppe … is het thema van het 47ste Doeërbiêterstoernooi.
42.  Getal.
 
VERTICAAL
1. Stadsecoloog Benjamin van Leeuwen begon op 24 augustus 
 met de eerste Warm … Wandeling.
2.  Familielid.
3.  Hoogmis in de St. Martinuskerk met aansluitend processie  
 waren op 15 augustus de hoogtepunten 
 van … ten Hemelopneming.
4.  Op 30 juli jl. overleed zij op 100-jarige leeftijd: 
 het “wandelend geschiedenisboek” van Nederweert (voornaam).
6.  Ronkende motoren en stoere live muziek, onlangs te 
 bewonderen Beej Bertje op Laar.
7.  Poepkernêl.
11.  Boom.
12. Bezittelijk voornaamwoord.
13.  Stadsliefde Festival Weert is weer terug op de 
 vertrouwde plek, naast de …
15.  Snel.
17.  … Papi komt weer terug naar de Oelemarkt Weert.
18.  Hoofddeksel.
20.  Zij maakten op 14 augustus jl. een tussenstop 
 nabij Swartbroek/Tungelroy.
24.  Bedrijvenpark Pannenweg-Nederweert was onlangs 
 in dit programma, op de landelijke TV (NPO 2).
26.  Punt Welzijn en de Lidl in Weert startten 
 de actie … Zonder Rommel, met tips voor een 
 gezonde lunch van schoolkinderen.
30.  Overblijfsel.
32.  Het “Object” in de vorige editie van Weert Magazine 
 is een camera van dit merk.
36.  Autoclub van Hornerijders organiseert op 8 september 
 de uitdagende kaartleeswedstrijd …wegenrit.
37.  Muzieknoot.

Wij presenteren elke maand een puzzel. Veel vragen gaan over actuele onderwerpen uit het 
Weerterland. De oplossing van deze maand is een woord van 21 letters (oranje vlakjes). Stuur 

uw oplossing vóór 15 september 2023 naar kappert@weertmagazine.com of naar 
Weert Magazine, Beekstraat 54, 6001 GJ Weert. In de brievenbus op Beekstraat 54 kan ook. 

Onder de goede inzendingen wordt een bon van € 20,- verloot 
van Antje van de Statie, Stationsplein 1 in Weert.

wm-actua-puzzel

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 11 12 13 14 15 16 17

Op de vorige wm-actua-puzzel kregen wij weer veel goede inzendingen binnen! 
De oplossing was: BURGERSCHAPSVORMING
Na loting is de winnaar van de 17 juni 2023-puzzel: M. Konings, Nederweert 
(prijs: bon € 20,- van Antje van de Statie).

UW Oplossing:

15 2

5

9

12

8

18

1411

13

1

719

17

10

620

4

21

3

1 4

6

8

9

14 15

13

16

35

20

16

17

3

18

10

26

11

25

27

31

5 7

23

30 33

19

22

32

28

21

29

2

12

24

34

36 37

38 39

40

4241

18 19
mensendingen

Dennis Wiersma ‘functie elders’
mensendingen

Reacties? Mail de redacteur, 
Ton Adriaens, 

mensendingenweert@gmail.com

Een hele stoet bewindslieden zegt de politiek vaarwel. Dennis Wiersma moest al eerder het veld ruimen. Dat het een hork was die op zijn ministerie behoorlijk 
door het lint ging wil ik best geloven. Dat is niet goed te praten. Dennis was echter ook een veelbelovend politicus met goede ideeën en daadkracht. Om op zo’n log 
ministerie flinke stappen te kunnen zetten sprak hij af en toe duidelijke taal en schoot daarbij verbaal door.  
Na de onthullingen over zijn drammerig gedrag ging hij héél héél diep door het stof. Hij likte zowat het stof van de schoenen van de mensen 
die hij onheus bejegend had. Dit ging nooit meer gebeuren! Mea culpa! Excuses! 

Maar het maakte niet meer uit wat hij zei of hoe hij het zei: Barbertje moest hangen. Na een congres over praktijkonderwijs kwam een 
zielig mannetje anoniem met het verhaal dat hij een ‘onaangenaam’ en ‘onprettig’ gesprek met minister Wiersma had gehad. Er was zelfs 
sprake van fysieke intimidatie. De Sectorraad Praktijkonderwijs, die met Wiersma in de clinch lag omdat ze in hun ogen een te klein deel 
kregen van het budget voor onderwijsachterstanden, had nu de dolk in handen om hem in de rug te steken. ‘Fysieke intimidatie’, kom op 
zeg. Dennis Wiersma is geen 120 kg zware spierbundel.

Zijn we niet doorgeslagen? Je moet potverdorie wel ergens tegen kunnen, enige weerbaarheid aan de dag kunnen leggen. Een directeur 
die een miskleunend personeelslid in duidelijke bewoordingen op zijn plaats zet, daar is niks mis mee. Afzeiken is een ander verhaal. 
Dat hoef je van niemand te pikken. Dan mag je best aangeven dat je daar totaal niet van gediend bent.  

Het zijn zielige achterbakse mannetjes die eerst buigen als een knipmes en daarna bij een ander huilerig gaan aangeven hoe 
gekwetst ze zich voelen. ‘Gekwetst fruit zo snel mogelijk de mand uit voordat alles verrot!’ is het advies.

Aan de andere kant van het zielige mannetjes-spectrum staan gewetenloze witte boorden zonder enig moreel besef. De 
bestuurders en commissarissen van woningcorporaties die privé tientallen woningen tegen woekerprijzen verhuren ‘omdat de 
huidige wetgeving dat nog toelaat’; de CEO van DSM die 61 % loonsverhoging krijgt terwijl 30.000 gepensioneerde DSM-ers op 
een houtje bijten; de directeur van Grondexploitatiemaatschappij Californië die tegen een extreem lage prijs grond aan zichzelf 
verkoopt terwijl er veel hogere biedingen zijn, of de directie van Hebru Vastgoed die de gemeente Weert en Louk Reintjens al 
jaren voor de gek houdt met de belofte de concertzaal boven de Muntpassage te behouden.

In het volgende kabinet moet Dennis Wiersma een nieuwe functie krijgen: Nationaal Afblaffer van dit soort dieptrieste, en 
daarmee zielige figuren die blijkbaar vrouw en kinderen en eigen spiegelbeeld schaamteloos onder ogen komen. Dennis zou 
de bevoegdheid moeten krijgen om ze, na een verbale oorwassing, met pek en veren in te 
smeren en ze vervolgens publiekelijk aan de schandpaal te nagelen in de voortuin van hun 
riante villa. Afserveren dat gespuis!                                  
      Ton 
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voor bouw: 
zand, grind en cement voor verschillende toepassingen
voor tuin: 
siergrind en -split, stapelblokken en diverse opsluitbanden
uit eigen molen: 
vloerenspecie, betonmortels en gestabiliseerd zand
voor bestrating: 
verschillende soorten tegels, stenen en klinkers

Lozerweg 26, Weert   •  0495 52 04 67  •  info@visser-weert.nl  •   www.visser-weert.nl 

De enige contactlenzen speciaalzaak voor Weert en omstreken

Wilhelminasingel 185 • 6001 GS Weert • T: 0495 - 544588 • www.mennenendecock.nl
Ma: 13 - 18 u,  Di t/m Woe: 9 - 18 u,  Do: 9 - 21 u, Vrij: 9 - 18 u,  Zat 9  - 17 u

Wij werken met 2 volledig gedi-
plomeerde contactlensspecialisten 
waarvan 1 HBO optometrist

Alle soorten contactlenzen passen 
we aan en kunnen we leveren

Eerst 2 maanden gratis 
contactlenzen proberen voordat
 u beslist

Elke dag van de week een 
contactlensspecialist aanwezig

Onze optometrist doet 
oogonderzoek op verwijzing 
van uw huisarts met 
vergoeding door uw
ziektekostenverzekering (NL)

   De volgende uitgave van



VOORRAADDeals

DIRECT RIJDEN
EXTRA VOORDEEL

ONTDEK DE
NIEUWE AUSTRAL

3 JAAR
GRATIS

ONDERHOUD

Echt
Weer t
Roermond

www.AutoHeurkens.nl

€1500,- 
KORTING!


